
Manİsa İl Sağlık Müdürü Op. Dr.
Erol Karaca, Manisa’nın en kala-

balık nüfusa sahip Yunusemre
ilçesinde bulunan Merkezefendi Devlet
Hastanesi’nde Çocuk Acil Servisi ve
Kadın Doğum Acili açılması için son
aşamaya gelindiğini duyurdu. Pandemi
sürecinde COVID-19 hastalarına
hizmet vermiş olan hastane, nor-
malleşme ile birlikte yeniden geniş
kapsamlı sağlık hizmetlerine yönelik
yapılanmasını sürdürüyor.

Bİrkaç HaFTa İçİnde açıLacak

Manİsa İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş’ın eşi ve Polis Eşleri Derneği

Manisa Şubesi Başkanı Nuray Aktaş’ın
öncülüğünde, İl Emniyet Müdürlüğü
bünyesinde görev yapan kadın per-
sonel ile teşkilat mensuplarının eşler-
ine yönelik olarak Meme Kanseri
Farkındalık Ayı çerçevesinde bil-
gilendirici bir seminer gerçekleştirildi.

Manisa’daki görevine geçtiğimiz eylül ayı içerisinde başlayan Manisa valisi vahdettin Özkan, Manisalı yerel ve ulusal basın temsilcileriyle 
bir araya gelerek,  gündemi değerlendirdi… vali Özkan’a, çinli otomotiv devi Byd’nin Manisa’da yapacağı yatırımın son durumu da soruldu
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3’te

aSGari ucreTLi açLık Sınırının
3 Bin TL aLTında!

Byd yaTırıMında 
Sorun yok!

Türkiye İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu (TÜRK-İŞ)
ekim ayı açlık ve yoksulluk
sınırını açıkladı… Son 
değerlendirmelere göre 
açlık sınırı 20 bin 432 TL'ye,
yoksulluk sınırı ise 66 bin 
553 TL'ye yükseldi

türkİyE İşçi Sendikaları Konfederasyonu (Türk-İş), ekim
ayında açlık sınırının 20 bin 432 liraya, yoksulluk sınırının

ise 66 bin 553 liraya yükseldiğini açıkladı. Böylece açlık sınırı
ile asgari ücret arasındaki fark 3 bin 429 TL'ye çıktı.  Dört
kişilik ailenin aylık gıda harcaması tutarı (açlık sınırı) 20 bin
432 lira, gıda ile birlikte diğer tüm temel harcamaları için han-
eye girmesi gereken toplam gelir tutarı (yoksulluk sınırı) 66
bin 553 lira ve bekâr bir çalışanın aylık yaşama maliyeti 26
bin 527 lira olarak hesaplandı.  

TÜrk-İş açıkLadı: açLık Sınırı 20 Bİn 432 TÜrk LİraSı oLdu

Geçtiğimiz eylül ayında Manisa'ya
atanarak görevine başlayan vali
vahdettin Özkan, gazetecilerle bir
araya geldiği toplantıda gündeme
ilişkin açıklamalar yaptı. 

Manlsa Valisi Vahdettin Özkan, Manisalı yerel ve ulusal basın
temsilcileriyle bir araya gelerek,  gündemi değerlendirdi. Manisa

Polisevi'nde gerçekleştirilen toplantıda konuşan Vali Özkan,
basının önemine değinerek “Edindiğimiz tecrübe bilgi ve birikimi
şehrin gelişimi için kullanacağız. Bir de şehrin beşeri olarak tanın-
ması lazım. Beşeri tanınma dediğimiz zaman aslında bu beşeri
tanımlamayı, yaşamışlığı, okumuşluğu en iyi yapan mahalli gazete-
cilerdir. Kalkınma planlarımız başta olmak üzere her bakanlığın
stratejik planları vardır. Bu planlarda şehrimize düşen kamu yatırım
programları nelerdir bunları takip edeceğiz.” dedi. 

ManİSa vaLİSİ ÖZkan kenTTe GÖrev yaPan GaZeTecİLerLe BuLuşTu
gazEtEcİlErİn Çinli otomotiv devi BYD yatırımıyla ilgili soruyu
yanıtlayan Vali Özkan, “BYD yatırımı ilimizde başlayan bir yatırım

ve süreç devam ediyor. Hem fiziki hem de hukuki altyapılar ilgili
konular Bakanlıklarımız tarafından devam ettiriliyor. Bu yatırımda
herhangi bir tıkanma yok. Bu yatırım; küresel olarak rekabet
gücümüzü arttırma, şehrimize getireceği katma değer, bilgi teknoloji-
leri, Ar-Ge açısından önemli bir yer tutuyor.  Ulusal sanayi strate-
jimizin özünde Ar-Ge, inovasyon, küresel rekabet gücümüzü arttırıcı
hususlar, çevreye duyarlı, sosyal alana duyarlı parametreler var. Bu
yatırıma da baktığımızda bu özellikleri barındırıyor” diye konuştu. 

vaLİ ÖZkan: Byd yaTırıMında HerHanGİ Bİr TıkanıkLık yok

Merkezefendi’ye çocuk acil ve kadın 
doğum acil servisleri açılıyor!

eGeid’in yeni başkanı 
Mikail karabacak oldu

EgE İhracatçılar Derneği’nde
(EGEİD) yeni başkan Mikail Karaba-

cak oldu. Derneğin başkanlığını uzun
süredir yürüten Ayberk Aloğlu’ndan
görevi devralan Karabacak, sürece 
ilişkin açıklamalarda bulundu. 

kula’daki magma 

dönüşebilir
odaları enerjiye 

Manİsa’nın Kula ilçesinde bulu-
nan volkanlarda, yüzeye yakın olan

en büyük magma odasının deprem
gibi etkenlerle volkanik faaliyetleri
başlatma riski bulunduğu belirlenmişti.
Eskişehir Osmangazi Üniversitesi
(ESOGÜ) Mühendislik Mimarlık Fakül-
tesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Özgür Karaoğlu,
Manisa'da 5 kilometre derinlikte
keşfedilen magma odasının püskürme
riski taşıdığı uyarısının ardından yeni
bilgilendirmede bulundu.   

Manisa İl emniyet Müdürlüğünde seminer

Manisa’da acı ölüm

Manİsa'nın Turgutlu ilçesinde
servis aracının çarptığı 1,5 yaşın-

daki çocuk hayatını kaybetti. Kaza,
Manisa'nın Turgutlu ilçesi Albayrak
Mahallesi'nde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, servis aracı 1,5 yaşındaki
Sümeyre Elşeher'e çarptı.

1.5 yaşındaki

çocuk 
can verdi

Bağışıyla 5 yaşındaki 
hastaya umut oldu

Manİsa’nın Soma ilçesinde
görev yapan adliye personeli Di-

lara Fidan, gerçekleştirdiği kök hücre
bağışıyla, hiç tanımadığı 5 yaşındaki
bir lösemi hastasına umut oldu. Dilara
Fidan, aynı zamanda sosyal medya
fenomeni hayvan dostu hayırsever
Rukiye Eryiğit, nam-ı diğer Rukiş An-
neanne’nin torunu olarak da dikkat
çekiyor. 

3’te5’te

6’da

5’te

6’da

7’de

10’da
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Cansu MERİÇ

yUNUSeMre Belediyesi
Tekerlekli Sandalye Dans Pro-
jesi ekibi Dansla Farkındalık et-
kinliğine imza attı. Bedensel

Engelli bireylerden oluşan ekip
gösterisiyle kendilerine hayran
bıraktı. 

Yunusemre Belediyesi, 29

Ekim Cumhuriyet Bayramı kut-
lamaları kapsamında Tekerlekli
Sandalye Dans Projesi ekibi ta-
rafından Yunus Emre Millet
Çarşısı Etkinlik Salonu’nda
Dansla Farkındalık etkinliği
yaptı. Etkinliğe Yunusemre Be-
lediye Başkan Yardımcıları
Mehmet Mesut Doğan ve
Hakan Gürtunca, Yunusemre
Belediyesi Koordinatörü Meh-
met Karatosun ve vatandaşlar
katıldı.  Sanat Yönetmenliğini
Banu Dağcıoğlu Türkeli’nin
yaptığı Tekerlekli Sandalye
Dans Projesi ekibi muhteşem
gösterisiyle izleyenleri mest
etti. 

GeÇMiŞTeN GüNüMüZe 
FOTOĞrAF SerGiSi 

Büyük BeĞeNi TOPLADI
Etkinlik kapsamında ‘Geç-

mişten Geleceğe Fotoğraf Ser-
gisi’ düzenlendi. Yunus Emre
Millet Çarşısı Fuaye Salo-

nu’nda gerçekleştirilen sergi-
nin açılışına Yunusemre Bele-
diye Başkan Yardımcısı
Mehmet Mesut Doğan, Yunu-
semre Belediyesi Koordina-
törü Mehmet Karatosun ve
vatandaşlar katıldı. Hasan Ka-

badağ’ın katkılarıyla Kurtuluş
Savaşı’ndan Cumhuriyetin ila-
nına kadar geçen zamanda
birbirinden güzel fotoğrafların
yer aldığı sergi, vatandaşlar
tarafından büyük beğeni top-
ladı. Haber Merkezi

Tekerlekli sandalye ekibinden
muhteşem gösteri
Tekerlekli sandalye ekibinden
muhteşem gösteri

Türkiye Dil ve Edebiyat
Derneği (TDED) Manisa Şubesi

Başkanı Dr. Muzaffer Yurttaş
öncülüğünde kırsal kesimdeki
okullara yönelik başlatılan “Köy
Okullarına Kitap Bağışı Kam-

panyası” projesi kapsamında,
Yunusemre ilçesinin Osmancalı
Köyü İlkokulu ve Osmancalı
İmam Hatip Ortaokulu’na kitap

bağışı yapıldı. Dr. Yurttaş, pro-
jeyi sosyal medya hesabından
duyurarak bağışların süreceğini
belirtti.

OSMANCALI kÖyü 
ÖĞreNCiLeriNe kiTAP 

Ve DerGi BAĞIŞI
Proje kapsamında, Osman-

calı Köyü’ndeki öğrencilere
kitap bağışı yapılırken, öğret-
menlere ise TDED’in sürekli ya-
yınlarından olan dergiler hediye
edildi. Yurttaş, kitap bağışları-
nın devam edeceğini ve her ay
başka bir köy okulunu ziyaret
edeceklerini ifade etti.

GeNÇ yeryüZü 
DOkTOrLArI 
kULüBüNDeN 

SAĞLIk eĞiTiMi
Celal Bayar Üniversitesi

Tıp Fakültesi öğrencilerinden
oluşan Genç Yeryüzü Doktor-
ları Kulübü ve proje grubunun
yöneticisi Prof. Dr. Süleyman
Sami İlker de projeye katılarak
öğrencilere sağlık eğitimi
verdi. Sağlık konusunda bilgi-
lendirilen öğrenciler, doktor
adaylarından önemli bilgiler
edindi.

Kampanyaya destek ve-

renlere teşekkür eden Dr. Yurt-
taş, kullanılmayan kitapların
öğrencilere ulaştırılmasını sağ-
layarak okuma sevgisini artır-
mayı hedeflediklerini belirtti.
Yurttaş, “Projelerimiz devam
edecek. Okuduğunuz kitapları
bizlere ulaştırarak öğrencileri-
mizi sevindirebilirsiniz,” diye-
rek destek çağrısında
bulundu.

TDED Manisa Şubesinden köy
okullarına kitap bağışı projesi
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 36 00

NURSEN ECZANESİ 
0236 237 34 04

DERYA ECZANESİ

ŞENGÜL ECZANESİ

0236 237 72 82

0236 211 35 69

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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EKİN ECZANESİ
1912 - İzmir'in ilk kulübü Karşıyaka Muaresei Bedeniye Kulübü, yani bugünkü adıyla
Karşıyaka Spor Kulübü kuruldu.
1918 - Ali Fethi Bey (Okyar), Minber gazetesini yayımlamaya başladı.
1918 - İttihat ve Terakki Fırkası kendini feshederek Teceddüt Fırkası adıyla yeni bir parti
kurulmasına karar verdi.
1920 - Yunanistan'da Venizelos Kabinesi düştü.
1922 - 623 yıl süren Osmanoğulları saltanatı, Türkiye Büyük Millet Meclisinin kararıyla
sona erdi.
1927 - Gazi Mustafa Kemal 2. kez cumhurbaşkanlığına seçildi.
1928 - Yeni Türk alfabesine ilişkin kanun Türkiye Büyük Millet Meclisinde kabul edildi.
1971 - Hindistan'da kasırga; 5 bin kişi öldü, 1500 kişi evsiz kaldı.
1981 - Antigua ve Barbuda, Birleşik Krallık'tan bağımsızlığını kazandı.

GÜNÜN OLAYI

Manisa İl Emniyet Müdürlüğünde seminer
Manisa İl Emniyet Mü-

dürü Fahri Aktaş’ın eşi ve
Polis Eşleri Derneği Manisa
Şubesi Başkanı Nuray Ak-
taş’ın öncülüğünde, İl Emniyet
Müdürlüğü bünyesinde görev
yapan kadın personel ile teşki-
lat mensuplarının eşlerine yö-
nelik olarak Meme Kanseri
Farkındalık Ayı çerçevesinde
bilgilendirici bir seminer ger-
çekleştirildi.

Seminer, 1-31 Ekim Meme
Kanseri Farkındalık Ayı etkin-
likleri kapsamında düzenlendi
ve Doç. Dr. Yaşam Kemal
Apak tarafından verildi.

Kadınların sağlık konu-
sunda bilinçlendirilmesi ama-
cıyla düzenlenen seminerde,
meme kanseri ve rahim ağzı
kanseri hakkında detaylı bilgi-
ler verildi. 

Doç. Dr. Apak, kanserin
erken teşhis edilmesinin öne-
mine dikkat çekerek, özellikle
düzenli kontrollerin ve erken
tanı yöntemlerinin hayat kurta-
rıcı olduğunu belirtti. 

Seminere katılan emniyet
personeli ve teşkilat mensup-
larının eşleri, sorularını sorma
fırsatı bulurken, kanserin ön-
lenmesi ve korunma yöntem-

leri hakkında da bilgilendirildi-
ler.

"TOPLUM BiLinCi 
OLUŞTURMaDa 

ETKiLi 
aDıMLaR"

Etkinlikte konuşan Nuray
Aktaş, kanserle mücadelede
farkındalığın artırılmasının
önemine değindi. 

Aktaş, bu tür seminerlerin
bilgi edinmenin yanı sıra, top-
lumda sağlıklı yaşam bilinci
oluşturulmasında da katkı
sağladığını belirterek katılım
gösteren herkese teşekkür
etti.

KaDın saĞLıĞınDa 
BiLinÇLEnME iÇin 

DEsTEK
Meme kanseri ve rahim

ağzı kanseri farkındalığının ar-
tırılması amacıyla gerçekleşen
seminerin ardından katılımcı-
lara kanser tarama yöntemleri
ve sağlıklı yaşam önerileri içe-
ren bilgilendirme broşürleri
dağıtıldı. Ayrıca, seminerde
kadınların sağlık kontrollerini
düzenli yaptırmalarının önemi
vurgulanırken, erken tanı sa-
yesinde tedavi edilebilir hasta-
lıkların önlenebileceği ifade
edildi. Haber Merkezi

Manisa’da acı ölüm: 1.5 yaşındaki çocuk can verdi
Manisa'nın Turgutlu ilçe-

sinde servis aracının çarptığı
1,5 yaşındaki çocuk hayatını
kaybetti. Kaza, Manisa'nın Tur-
gutlu ilçesi Albayrak Mahalle-
si'nde meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre, 45 J 6317 plakalı
servis aracı 1,5 yaşındaki Sü-
meyre Elşeher'e çarptı. Çevre-
dekilerin haber vermesi üzerine
olay yerine sağlık ve polis ekip-
leri sevk edildi. Olay yerindeki
ilk müdahalesinin ardından

hastaneye kaldırılan çocuk tüm
müdahalelere rağmen kurtarıla-

madı. Kazayla ilgili soruşturma
başlatıldı. iHa 

Manisa'nın Selendi İlçe
Emniyet Amirliği 2 araç takviye-
siyle güçlendirildi. 2024 model
araçla güçlendirilen emniyet
amirliği araçlarından birinin tra-
fik hizmetlerinde diğerinin de
asayiş ekipleri tarafından kulla-
nılacağı öğrenildi. Emniyet yet-
kililerince İlçe Emniyet
Amirliği’ne gönderilen yeni 2

araçla vatandaşlara daha gü-
venli bir şekilde hizmet edile-
ceği bildirildi. iHa

Selendi emniyetine
2 yeni araç
Selendi emniyetine
2 yeni araç

Manisa İl Tarım Müdür-
lüğü, kanatlı hayvan işletmele-
rinde sağlıklı ve güvenilir
üretimi sağlamak amacıyla rutin
denetim ve numune alma iş-
lemlerini sürdürüyor. Manisa’da
kanatlı hayvan işletmelerinde
düzenli olarak denetim ve sağ-
lık kontrolleri yapılıyor. Manisa İl
Tarım Müdürlüğü'nde görevli
teknik personeller, kanatlı hay-
van üretiminin sağlıklı koşul-
larda yapılmasını sağlamak

amacıyla tüm işletmeleri kapsa-
yan denetim ve numune alma
işlemlerini periyodik olarak sür-
dürüyor. Müdürlük tarafından
yapılan açıklamada, kuluçka-
hane ve damızlık kümeslerde
her 6 ayda bir alınan numunele-
rin ilgili laboratuvarlara gönde-
rildiği ve yapılan analizler
sonucunda işletmelere sağlık
sertifikaları düzenlendiği belir-
tildi. Ayrıca broiler, hindi ve yu-
murtacı kümeslerinden de
Ulusal Kalıntı İzleme Programı
ve Ulusal Salmonella Programı
kapsamında düzenli numuneler
alınarak analiz için laboratuvar-
lara gönderildiği kaydedildi.
Haber Merkezi

Kanatlı hayvan işletmelerine 
sıkı denetim

Attığı poşette uyuşturucu 
bulunan kişi yakalandı

Manisa'nın Şehzadeler il-
çesinde, motosikletten attığı
poşette uyuşturucu ele geçiri-
len kişi gözaltına alındı. Alınan
bilgiye göre, Manisa İl Emniyet
Müdürlüğü Motosikletli Yunus
Timleri, Dilşikar Mahallesi'nde
İ.B. (25) idaresindeki motosik-
leti durdurmak istedi.

Dur ihtarına uymayan İ.B,
ekiplerden kaçarken elindeki
poşeti bir otomobilin altına attı.
Poşette 250 gram uyuşturucu
bulundu, İ.B. kovalamaca so-

nucu yakalandı. aa
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CaSCFEn'İn hayata geçir-
diği "Çağdaş Türk Birliğinin İle-
tişim Temelleri" projesi
kapsamında kardeş ülkede
unutulmaz bir etkinlik daha dü-
zenlendi. Azerbaycan Cumhuri-
yeti Sivil Toplum Kuruluşları
Devlet Destek Ajansı'nın 2024
yılı küçük hibe yarışmasının ka-
zananı olan Orta Asya ve
Güney Kafkasya İfade Özgür-
lüğü Ağı Kamu Birliği (CASC-
FEN), ‘Modern Türk
toplumunun iletişim temelleri’
adlı projeyi başarıyla tamamla-
mak üzere. 3 ay süren proje
kapsamında bir dizi çalışma
yürütüldü ve Nahçıvan ile Eski-
şehir'de iki uluslararası konfe-
rans düzenlendi. Konferansa
Manisa Azerbaycanlılar Der-
neği Başkanı Şentürk Hoşgül
katılım sağladı.

CASCFEN'den verilen bil-
giye göre, proje kapsamında
Eskişehir'de düzenlenen "Mo-
dern Türk birliğine açılan kapı -
Nahçıvan Anlaşması" konulu
konferans, Türk dünyasının bu-
günü ve geleceğine dair konuş-
malar, öneriler ve görüşlerle
hatırlandı. Azerbaycan Cumhu-
riyeti Devlet STK'lara Destek
Ajansı tarafından finanse edi-
len, CASCFEN ve Eskişehir
Azerbaycanlılar Derneği (EsAz-
Der) tarafından düzenlenen
konferans, Azerbaycan halkının
Milli Lideri Haydar Aliyev, Tür-
kiye Cumhuriyeti'nin kurucusu
Mustafa Kemal Atatürk ve Türk
dünyası şehitlerinin aziz hatıra-
sını bir dakikalık saygı duru-
şuyla anarak, Azerbaycan ve
Türkiye milli marşlarının söylen-
mesiyle başladı.

Programın açılışında söz
alan Manisa Azerbaycan Kültür
ve Dayanışma Derneği Yöne-
tim Kurulu Başkanı Şentürk
Hoşgül, son günlerde Türk
Dünyası ile ilgili çalışmaların
arttığını ve bunu önemsediğini
belirterek, birbirinden değerli
katılımcıların konuşacağı 'Nah-
çivan Türk Dünyasına Açılan
Kapı' programının düzenlen-
mesinde emeği geçenlere te-
şekkür etti.

Eldar alİYEV: ÇaĞdaş 
tÜrK BİrlİĞİ HEr 

GEÇEn GÜn 
GÜÇlEnİYOr

Daha sonra selamlama ve
tebrik konuşmalarına geçildi. İlk
konuşmayı gerçekleştiren Azer-
baycan'ın Türkiye Büyükelçiliği
Müsteşarı Eldar Aliyev, Büyük-
elçi Rashad Mammadov'un
tebriklerini konferans katılımcı-
larına iletti. Aliyev, "Türkiye-
Azerbaycan kardeşliği üzerine
inşa edilen çağdaş Türk birliği
her geçen gün daha da güçlen-
mektedir" dedi.

Proje yöneticisi CASCFEN
Başkanı Nadir Azeri ise, "Bu
proje esas alınarak yürütülen
çalışmalar, Nahçıvan ve Eskişe-
hir'de düzenlenen iki konfe-
rans, Türk dünyasının birliği

doğrultusunda yürütülen poli-
tika, Azerbaycan Cumhurbaş-
kanı İlham Aliyev'in 'Bizim
ailemiz Türk dünyasıdır' çağrı-
sının tezahürüdür," ifadelerini
kullandı. 

Daha sonra EsAzDer'in
konferansa ilişkin hazırladığı
video röportajlar sunuldu.

Manisa Azerbaycanlılar Der-
neği Başkanı Şentürk Hoşgül,
Bursa Uludağ Üniversitesi öğ-
retim üyesi Prof. Dr. Mehmet
Yüce, "My Broker" şirketinin
başkanı Rashad Aliyev, Azer-
baycan Akreditasyon Merkezi
çalışanı Nigar Memmedova ve
Türkiye'nin Azerbaycan'daki
eski askeri ataşesi Dr. Yücel

Karauz, konferansın önemine
değinerek, CASCFEN'in Türk
dünyası yönündeki faaliyetlerini
takdir etti ve başarılar diledi.

EKBEr GOşalI: tÜrK 
dÜnYaSInIn 

GÜÇlEnMESİ İÇİn HEr 
BİrİMİZ aKtİF 

OlMalIYIZ
Konferans, projenin uz-

manı ve Uluslararası Alas
Ödülü sahibi, Türkolog Akbar
Goshalı'nın moderatörlüğünde
panel oturumuyla devam etti.
Goşalı, "Türk dünyasının güç-
lenmesi için her birimizin aktif
olması gerekiyor. CASCFEN'in
bu projeyi hayata geçirirken
bu noktayı dikkate aldığından

eminim" dedi.
Proje uzmanı, Nahçıvan

Öğretmenler Enstitüsü Akade-
mik Kadro Üyesi Doç. Dr. Ru-
hangiz Aliyeva, "3 Ekim
2009'da imzalanan Nahçıvan
Anlaşması, çağdaş Türk birli-
ğinin oluşumunda önemli bir
yere sahiptir. Bugünkü başarı-
lar, uygulanan politikalara ve
15 yıl önce imzalanan Nahçı-
van Anlaşması'na dayanmak-
tadır," ifadelerini kullandı.

Projenin gerçekleşmesine
destek veren kişi ve konuşma-
cılara özel plaketler ve teşek-
kür mektupları takdim edildi,
hatıra fotoğrafı çektirildi.
Haber Merkezi

Türk dünyası ile ilgili çalışmalar artıyor

ManİSa'nIn Selendi ilçe-
sine bağlı kırsal Şehirlioğlu
Mahallesi'nde, halk mevsimin
kurak geçmesi nedeniyle yağ-
mur duasına çıktı. 

Selendi ilçesinin kırsal Şe-
hirlioğlu Mahallesinde mahalle
halkı ve hayırseverlerin katkı-
larıyla bu yıl beklenenden az
yağış alan ilçe genelinde tarım

arazilerinin zarar görmemesi
ve su kaynaklarının yetersiz
kalmaması için bir araya geldi.  

Öğle namazı sonrası eller
semaya kaldırılarak Selendi
İlçe Müftüsü Derviş Makas
önderliğinde yağmur duası ya-
pıldı. 

Duanın ardından yaşlısı
genci, erkeği kadını tarafından

hazırlanan yöresel yemekler
kazanlarda pişirilerek katılım-
cılara ikram edildi.  

Yağmur duası ve hayır ye-
meğine Kaymakam Tarık Safa
Kahveci, Belediye Başkanı
Murat Daban, daire müdürleri,
STK temsilcileri, muhtarlar ile
çok sayıda vatandaş katıldı.
İHa

Selendi’ye sel inmedi
Vatandaş yağmur duasına çıktı  

Yurttaşlardan gelen
su arıza bildirimlerinin ve şika-
yetlerin daha hızlı çözülmesi
amacıyla Büyükşehir Beledi-
yesi ve MASKİ Çözüm Merkez-
leri ayrıldı. Vatandaşların su
arıza bildirimleri ve şikayetle-
rine daha hızlı çözüm sunmak
amacıyla MASKİ ALO 185
Çağrı Merkezi yenilendi ve kad-
rosu güçlendirildi. Suyla ilgili
tüm şikayetler artık daha hızlı
bir şekilde çözüme kavuşturu-
lacak. Çağrı merkezinin geniş-
leyen ekibi sayesinde, çağrılar
daha kısa sürede yanıtlanacak,
sorunlara anında müdahale
edilecek.   

Yurttaşlardan gelen su arıza
bildirimlerinin ve şikayetlerin
daha hızlı çözülmesi amacıyla
Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ Çözüm Merkezleri ay-
rıldı. Yenilenen ve genişletilen
kadrosu ile MASKİ ALO 185
Çağrı Merkezi hizmet vermeye
başladı. Çağrı merkezine gelen
bildirimler zaman kaybedilme-
mesi için saha ekiplerine online
olarak bildiriliyor. Böylece yurt-
taşların sorunlarına anında ve
hızlı bir şekilde müdahale edili-
yor. Bu kapsamda MASKİ
Genel Müdürü Talat Postacı,
Çağrı Merkezi’nde görev yapan
personeli ziyaret etti. 

tElEFOn SIraSI 
BEKlEME SÜrESİ dE 

aZaltIlaCaK 
MASKİ ALO 185 Çağrı Mer-

kezine önümüzdeki günlerde

444 3 185 numaralı hat ilave
edilecek. Kısa süre içerisinde
uygulamaya alınacak yeni nu-
mara ile yurttaşlar iki farklı nu-
mara üzerinden MASKİ’ye
ulaşabilecek. Bu sayede, tele-
fonda uzun süre beklenmeye-
cek. 

MaSKİ daHa HIZlI 
HİZMEt VErECEK 

Yurttaşlara daha hızlı bir şe-
kilde hizmet vermek için Bü-
yükşehir Belediyesi ve MASKİ
Çözüm merkezlerini ayırdıkla-
rını belirten MASKİ Genel Mü-
dürü Talat Postacı,
“Yurttaşlarımız Manisa’nın ne-
resinden ararsa arasın tek mer-
keze ulaşıp şikayet ve
önerilerini iletebilecek. Arıza ve
şikayetler sisteme kayıt olduk-
tan hemen sonra sahadaki
ekiplere anında iletilip sorun
çözülecek” dedi. 

PErSOnEl SaYISI da 
artIrIldI 

Personel sayısını artırdıkla-
rını ifade ederek sözlerine
devam eden Postacı, “MASKİ
ALO 185 Çağrı Merkezimiz ile
içme suyu ve kanalizasyon
sorunlarına dair istek ve talep-
ler, fatura ve abonelik bilgileri
gibi birçok işlem hızlı ve kolay
bir şekilde yapılabiliyor. 

Ekiplerimiz, vatandaşları-
mızdan gelen bildirimlere
günün her saati hızlı bir şe-
kilde müdahale ediyor. Amacı-
mız en kısa sürede
yurttaşlarımızın sorunlarının
giderilmesidir. Ayrıca su kesin-
tisi yaşanan bölgeye 185
Çağrı Merkezinden oluşturu-
lan arıza taleplerine ve iş emri
sonuçlarına dair vatandaşlara
SMS yoluyla bilgilendirme ya-
pıyoruz” dedi. İHa

'MASKi ALO 185' hizmete girdi   
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Demokratik toplumların en temel siyasal göster-
gesi halkın özgür iradesiyle seçilen yönetimlerdir. Bu
yönetimlerin temeli, hukuk çerçevesinde adil ve dü-
rüst bir şekilde düzenlenen seçimlerle atılır. Ancak
hukukun hiçe sayıldığı, baskıyla elde edilen makam
siyasi yozlaşmayı ve demokrasiye karşı yıkımı bera-
berinde getirir.

Son yıllarda bazı siyasetçilerin dile getirdiği, ka-
ranlık söylemler cumhuriyet ve demokrasi ilkeleriyle
bağdaşmıyor. Bu tür çıkışlar, demokratik değerlere ve
hukukun üstünlüğüne meydan okuyor. Toplum olarak
bu durum karşısında hayal kırıklığı yaşıyor ve endişe
duyuyoruz.

Kısa vadeli oy hesapları, parti menfaatleri ve kişi-
sel çıkarlar uğruna yapılan bu söylemler, sadece top-
lumsal düzenimizi bozmakla kalmıyor; aynı zamanda
geleceğimizi de tehdit ediyor.

**
Devletin bekası, toplumun refahı ve milletin gele-

ceği her şeyden önce gelir. Partisinin çıkarını, ülkenin
ve halkın çıkarlarının önüne koyan bir anlayışın yurt-
severlikle bağdaşmadığı ortada. Bu nedenle, siyaset-
çilerin bulundukları konumun sorumluluğunu
taşıyarak hareket etmeleri şart. Aksi halde, bu durum
çok yönlü zararlara yol açabilir.

Siyaseti kişisel başarı ve maddi kazanç aracı ola-
rak görenler, toplumun tepkisine maruz kalmaya
mahkûmdur. Siyasetin amacı halka hizmet etmektir;
bu ilke olmadan siyaset topluma sadece ‘yük’ olur. 

Bulunduğu mevkiye yakışmayan, partizan ve va-
tandaşı temel almayan anlayışa sahip siyasetçiler
demokrasinin kamburudur. Demokrasi bilincinden
yoksun olan her siyasetçi de toplumun geleceğini
tehdit eder.

**
Eğer siyasetçiler, demokrasiyi makam ve güç ka-

zanma aracı olarak görmezlerse, topluma daha iyi
hizmet edebilir. Sorumluluk bilinci, demokrasimizin ve
ülkemizin geleceğini belirleyecek en önemli unsurdur.
Bu bilinçle vatandaşa hizmet etmek, ülkemizin yarın-
larını daha aydınlık kılar. Partizanlık ve çıkarlar uğ-
runa demokrasiyi zedelemek, sadece ilkel bir
yaklaşımı temsil eder. Bir zamanlar ülkemizde, vatan-
daşı her şeyin merkezine koyan bir siyaset anlayışı
vardı… Ancak son yıllarda yaşanan hukuksuzluklar,
kişisel menfaatler, partizanlık nedeniyle siyasetçilere
olan güvenimiz ciddi şekilde sarsıldı. Türkiye’de, de-
mokrasi ve hukukun üstünlüğü ilkeleri doğrultusunda;
daha şeffaf, halk odaklı ve gerçekten hizmet etmeyi
amaçlayan bir siyaset anlayışının benimsendiği gün-
leri umarım bir an önce görürüz!

CANSU
MERİÇ

ŞEFFAF SİYASET GÜÇLÜ 
DEMOKRASİ İÇİN ŞART!

GENÇ BAKIŞ

EskİşEHİr Osmangazi
Üniversitesi (ESOGÜ) Mühen-
dislik Mimarlık Fakültesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Özgür Karaoğlu,
Manisa'da 5 kilometre derin-
likte keşfedilen magma odası-
nın püskürme riski taşıdığı
uyarısının ardından yeni bilgi-

lendirmede bu-
lundu.   

Türkiye'nin en
genç volkanlarının
yer aldığı Kula ilçe-
sinde yer kabuğunun farklı
derinliklerinde 8 magma odası
keşfeden bilim insanları, yü-
zeye yakın olan en büyük

magma odasının deprem gibi
etkenlerle volkanik faaliyetleri
başlatma riski bulunduğunu
belirlemişti. Yürütücülüğünü
Eskişehir Osmangazi Üniversi-
tesi'nin yaptığı TÜBİTAK des-
tekli projenin detaylarını
ESOGÜ Gündem’e anlatan
Prof. Dr. Karaoğlu, Kula volka-
nizmasını besleyen magma
odalarını daha önce hiç uygu-

lanmamış bir yöntemle
görüntülediklerini, söz

konusu bölgede pek
çok magma odası
tespit ettiklerini
hatırlatarak şöyle
konuştu: 

“Bu magma
odaları oldukça

büyük magma oda-
ları. Magmayı yalnızca

bir akışkan olarak düşün-
memek gerekiyor. Burada yarı
kayaç, yarı ergiyik durumda ol-
duğunu düşündüğümüz ısıtıcı

kaynaklar da var. Dizilimleri ve
yüzeye yakınlığı itibariyle kor-
kutucu gibi gelebilen bu
magma odalarının oldukça fay-
dalı çıktıları da var. Bunların en
önemlisi Alaşehir grabeni ki
Kula bölgesine yakın magma
odalarından ısınan sıcak sularla
termal tesisler işletiliyor. Yaptı-
ğımız çalışmalara göre Alaşehir,
Kula, Salihli, Simav, Demirci
gibi geniş alanlarda pek çok
yerde irili ufaklı magma odaları
var. Jeotermal sistem bu böl-

gede oldukça önemli ve biz
magma odalarının bulunma-
sıyla bölgedeki jeotermal po-
tansiyelin daha da artacağını
düşünüyoruz.” 

“ÜlkEMİZİn EnErJİ
İHTİYACInIn ÖnEMlİ 

Bİr BÖlÜMÜnÜ 
kArşIlAYACAk 

POTAnsİYElE sAHİP 
OlDuĞunu

DÜşÜnÜYOruZ” 
İzlanda, Japonya ve Avru-

pa’nın pek çok ülkesini örnek

gösteren Prof. Dr. Karaoğlu kız-
gın kuru kaya yönteminin Türki-
ye’de henüz uygulanmadığını
kaydederek, “Bu yöntemin te-
meli yerin altındaki magma
odalarının iyi tespit edilmesine
ve onun üzerindeki rezervuarın
çevrim davranışının iyi tespit
edildiğine dayanıyor. İhtiyaç ol-
duğu durumda bu yöntemin ül-
kemizin enerji ihtiyacının önemli
bir bölümünü karşılayacak po-
tansiyele sahip olduğunu düşü-
nüyoruz” dedi. İHA

Manisa’nın Kula ilçesinde bulunan volkanlarda, yüzeye yakın olan en büyük magma odasının deprem gibi etken-
lerle volkanik faaliyetleri başlatma riski bulunduğu belirlenmişti… Bölgeyle ilgili yeni bir keşif daha yapıldı  

Kula’daki magma odaları
enerjiye dönüşebilir!
Kula’daki magma odaları
enerjiye dönüşebilir!

EgE İhracatçılar Der-

neği’nde (EGEİD) yeni
başkan Mikail Karabacak
oldu. Derneğin başkanlı-

ğını uzun süredir yürüten
Ayberk Aloğlu’ndan görevi
devralan Karabacak, sü-
rece ilişkin açıklamalarda
bulundu. 

Ayberk Aloğlu’na ve
yönetimine bugüne kadar
yaptıkları çalışmalar için
teşekkür eden Karabacak,
“Ege’nin ve Manisa’mızın
ihracatının geliştirilmesi
amacıyla kurulan ve bu
doğrultuda faaliyetlerini

yürüten derneğimize uzun
süre başkanlık yapan
Sayın Ayberk Aloğlu’na ve
yönetimine, bugüne kadar
yaptıkları çalışmalar için
teşekkür ediyorum” diye
konuştu.

Yeni yönetimle birlikte
devraldıkları bayrağı daha
yukarıya taşımak için çalı-
şacaklarını ifade eden Ka-
rabacak, “Hem
bölgemizin, hem de ilimi-

zin potansiyelinin farkın-
dayız. Bu potansiyeli ka-
zanıma dönüştürmek,
şehrimizin ekonomik an-
lamda gelişmesine katkıda
bulunmak için, biz de eli-
mizden gelen çalışmaları
fazlasıyla yapacağız. Önü-
müzdeki günlerde hayata
geçirmeyi planladığımız
projeler hakkında da de-
taylı açıklamaları yapaca-
ğız” ifadelerini kullandı.  

Ege İhracatçılar Derneği’nde (EGEİD) uzun süredir başkanlık görevini yürüten Ayberk Aloğlu’nun yerine göreve Mikail Karabacak geldi

EGEiD’in yeni başkanı 
Mikail Karabacak oldu

MAnİsA Dostlar Mec-
lisi, Şehzadeler İlçe Sağlık
Müdürü Uzm. Dr. Müjde İl-
gün’ü konuk etti. Meclis
üyeleri, meme kanseri ile
ilgili farkındalık ayı olan
Ekim ayı vesilesiyle İlgün’ü
pembe kurdelelerle karşı-
ladı.

Manisa Dostlar Mec-
lisi’nin sözcüsü Cihan Ca-
nuyar, meme kanserine
dikkat çekmek istediklerini
ifade etti. Canuyar,
"Bugün burada, meme
kanserine karşı farkındalığı
artırmak ve bu konuda
hep birlikte mücadele
etmek için toplandık. Her

yıl, dünya genelinde mil-
yonlarca kadın ve erkek
meme kanseri ile karşılaşı-
yor. Ancak, bu hastalıkla
ilgili öncelikle kendimize
zaman ayırıp bilgi ve far-
kındalığımızı da artırarak,
erken teşhis ve tedavi
şansını artırabiliriz. Meme
kanseri, yalnızca fiziksel
bir hastalık değildir; aynı
zamanda duygusal ve psi-
kolojik etkileri de vardır.
Bu yüzden, hem hastalar
hem de aileleri için destek
çok önemlidir. Erken teş-
his, tedavi sürecinde
büyük bir fark yaratır. Ken-
dimizi ve sevdiklerimizi

düzenli olarak muayene
etmeli, gerektiğinde
uzman hekimlere başvur-
malıyız. Dayanışma içinde
olmak, bu mücadelede en
büyük güç kaynağımızdır.
Hep birlikte, meme kan-
seri hakkında daha fazla
bilgi edinmeli, farkındalığı-
mızı artırmalı ve bu konu-
daki tabu ve yanlış

bilgilere karşı durmalıyız.
Her birimiz, bu mücade-
lede birer elçi olabiliriz.
Son olarak, bu özel günde
hayatını kaybedenlere rah-
met, mücadele edenlere
güç ve sağlık diliyorum.
Birlikte, daha sağlıklı ya-
rınlar için çalışalım." dedi.

Şehzadeler İlçe Sağlık
Müdürü Uzm. Dr. Müjde

İlgün ise meme kanseri
hakkında bilgiler paylaştı.
İlgün, erken teşhisin öne-
mini vurgularken, kadınla-
rın düzenli olarak
kontrollerini yapmaları ge-
rektiğini belirtti ve meme
kanseriyle mücadelede
farkındalığın artırılmasının
önemine dikkat çekti.
Haber Merkezi

Dostlar Meclisi’nin konuğu
Müjde İlgün oldu
Dostlar Meclisi’nin konuğu
Müjde İlgün oldu

TurguTlu Beledi-
yesi, zeytin sezonunun
başlamasıyla birlikte gele-
neksel hale getirdiği zeytin
hasadına başladı. Elde
edilen zeytinyağı, ihtiyaç

sahibi aileler için Turgutlu
Belediyesi Aşevi ve Hayır
Merkezinde hazırlanan ye-
meklerde kullanılacak.   

Turgutlu Belediyesi,
mülkiyeti kendisine ait

olan park ve yeşil alanlar-
daki zeytin ağaçlarından
zeytin toplama çalışmala-
rına başladı. Park ve Bah-
çeler Müdürlüğü
ekiplerince Avşar, Selvili-

tepe ve Ergenekon Mahal-
lelerinde gerçekleştirilen
hasatta 10 gün içerisinde
2 bin 500 kilogram zeytin
toplandı. Zeytin hasadının
tamamlanmasının ardın-
dan üretilecek zeytinyağı,
Aşevi ve Hayır Merkezi
aracılığıyla ihtiyaç sahibi
ailelere günlük olarak
ulaştırılan yemeklerde kul-
lanılacak. 

Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın, “Gelenek-
sel hale getirdiğimiz zeytin
hasadımıza başladık. Top-

lanan zeytinlerden elde et-
tiğimiz zeytinyağını, Aşevi
ve Hayır Merkezimizde ih-
tiyaç sahibi ailelerimize
ulaştırdığımız yemeklerde
kullanıyoruz. Aynı za-
manda bu uygulamamızla
hem tasarruf etmiş oluyo-
ruz hem de kaynaklarımızı
en doğru ve en verimli bir
şekilde kullanıyoruz. Bu
toprağın bereketini hem-
şehrilerimizle paylaşmaya
devam edeceğiz. Hasadı-
mızın bereketli olmasını di-
liyorum” dedi. İHA

Zeytinyağları ihtiyaç sahiplerinin
yemeklerini tatlandıracak

Zeytinyağları ihtiyaç sahiplerinin
yemeklerini tatlandıracak
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Manisa İl Sağlık Müdürü
Op. Dr. Erol Karaca, Manisa’nın
en kalabalık nüfusa sahip Yu-
nusemre ilçesinde bulunan
Merkezefendi Devlet Hastane-
si’nde Çocuk Acil Servisi ve
Kadın Doğum Acili açılması için
son aşamaya gelindiğini du-
yurdu.

Pandemi sürecinde
COVID-19 hastalarına hizmet
vermiş olan hastane, normal-
leşme ile birlikte yeniden geniş
kapsamlı sağlık hizmetlerine

yönelik yapılanmasını sürdürü-
yor.

Konuya ilişkin açıklama
yapan Sağlık Müdürü Karaca,
şehir merkezinde hizmet veren
iki büyük hastane olan Şehir
Hastanesi ve Merkezefendi
Devlet Hastanesi’nin yükünü
paylaşmak ve daha hızlı sağlık
hizmeti sunmak amacıyla çalış-
malara devam ettiklerini belirtti.
Önceden Merkezefendi Devlet
Hastanesi bünyesindeki çocuk
ve kadın doğum servislerinin
Şehir Hastanesi’ne taşındığını

hatırlatan Karaca, ancak artan
ihtiyaç doğrultusunda Merkez-
efendi Devlet Hastanesi’nde
yeniden Çocuk Acil ve Kadın
Doğum Acili servislerinin açıl-
ması için uzman kadroların
oluşturulduğunu söyledi.

“Önümüzdeki birkaç hafta
içinde Çocuk Acil Servisi ve
Kadın Doğum Acili’nin açılışını
yaparak bu hizmeti Manisa’ya
kazandırmayı hedefliyoruz,”
diyen Karaca, ayrıca genişleti-
len fizik tedavi ünitesinin yeni
yerinde hasta mahremiyeti gö-

zetilerek günlük 250 hastaya
25 yatak kapasitesi ile hizmet
verdiğini açıkladı.

Sağlık Müdürü Karaca,
yeni açılacak servislerin Mani-
sa’da acil çocuk hastaları ve
kadın doğum vakalarına daha
erişilebilir sağlık hizmeti suna-
cağını ifade ederek, projede
emeği geçen tüm çalışma ar-
kadaşlarına ve hastane yöne-
timine teşekkür etti. Karaca,
bu önemli sağlık hizmetinin
Manisa halkına hayırlı olmasını
temenni etti.

Manisa İl Sağlık Müdürü Erol Karaca, Yunusemre ilçesinde bulunan Merkezefendi Devlet Hastanesi’nde açılacak bölümleri duyurdu

Merkezefendi’ye çocuk acil ve kadın
doğum acil servisleri açılıyor!
Merkezefendi’ye çocuk acil ve kadın
doğum acil servisleri açılıyor!

Manisa’nIn Soma ilçe-
sinde görev yapan adliye per-
soneli Dilara Fidan,
gerçekleştirdiği kök hücre bağı-
şıyla, hiç tanımadığı 5 yaşın-
daki bir lösemi hastasına umut
oldu. Dilara Fidan, aynı za-
manda sosyal medya fenomeni
hayvan dostu hayırsever Ru-
kiye Eryiğit, nam-ı diğer Rukiş
Anneanne’nin torunu olarak da
dikkat çekiyor. 

Dilara Fidan, kök hücre ba-
ğışına olan ilgisini 9 yıl önce İz-
mir’de Türk Kızılay’ının kan
bağışı aracılığıyla geliştirmişti.
O dönem yaptığı kök hücre ba-

ğışından sonra, uyumlu bir
hastayla eşleşmeyi bekliyordu.
Uzun bir süre geçmesine rağ-
men herhangi bir geri dönüş al-
mamış olmasına rağmen, bir
gün Kızılay'dan gelen telefon
her şeyin seyrini değiştirdi.

Fidan, İstanbul Adliyesi’ne
atandıktan sonra Kızılay’dan bir
yetkilinin kendisini aradığını ve
5 yaşındaki bir çocuğun kök
hücre nakli için yüzde 95
uyumlu olduğunu öğrendi.
Fidan, hemen bağışı kabul etti.

Fidan, nakil öncesinde bir
hafta boyunca her gün bir aşı
olmak zorunda kaldı. Bu aşılar,

vücudundaki kök hücre mikta-
rını artırmak için gerekliydi.
Fidan, "Bu süreçte vücudumda
eklem ağrıları gibi çeşitli ağrılar
çektim, bu da normaldi." diye-
rek sürecin zorluklarından bah-
setti. Yedi günün sonunda, kök
hücrelerinin ayrışması için özel
bir işlem yapıldı. "İşlem dört
saat sürdü, ama beklenenden
çok daha kısa sürdü," diyen
Fidan, kök hücrelerinin alınması
gereken miktarın iki katı oldu-
ğunu öğrendiğinde duyduğu
mutluluğu tarif etmekte zor-
landı. Bu süreçte hiç canının
acımadığını ve hatta işlemin ol-

dukça rahat geçtiğini belirtti.
Fidan, kök hücre bağışının

önemini vurgulayarak, "Bu sa-
yede belki bazı çocukların an-
nelerine, babalarına
kavuşmasını, bazı anne baba-
ların da çocuklarına kavuşma-
sını sağlayabilirsiniz" dedi.
Bağışladığı kök hücrelerin,
belki de küçük çocuğun hayata
tutunmasına yardımcı olabile-
ceği düşüncesi, Fidan için
büyük bir motivasyon kaynağı
oldu.

Fidan, Sağlık Bakanlığı'nın
güvenlik tedbirleri nedeniyle
bağış yaptığı çocuğu tanımadı-

ğını ama onun sağlığına kavuş-
masını umduğunu ifade etti.
Fidan, "Kök hücre bağışı çok
önemli ve gerekli bir bağış. Bir
hayata dokunmak, sadece
bağış yaptığınız kişinin değil,
çevresindekilerin hayatını da
değiştirme imkânı sunuyor"
diye ekledi.

Dilara Fidan, kök hücre ba-
ğışının toplumda daha fazla bi-
linmesi gerektiğini vurguladı.
"Sağlığı elverişli olan herkes
mutlaka kök hücre bağışında
bulunmalı" diyerek, herkesi bu
önemli konuda duyarlı olmaya
davet etti. Haber Merkezi

Bağışıyla 5 yaşındaki hastaya umut oldu

TÜRKiYE Kamu-Sen
Manisa İl Temsilcisi
ve Türk Sağlık-Sen
Manisa Şube
Başkanı Aydın
Akagündüz , Aile
Hekimliği Söz-
leşme ve Ödeme
Yönetmeliğinde
Değişiklik Yapılma-
sına Dair Yönetmeli-
ğin Resmi Gazete'de
yayımlanmasıyla ilgili açıkla-
malarda bulundu. Akagündüz,
yeni düzenlemenin sahadaki
beklentilerden uzak olduğunu
ve yeni mağduriyetlere yol aça-
cağını belirtti.

Başkan Aydın Akagündüz,

"Aile hekimlerimiz ve aile sağ-
lığı çalışanlarımızın her zaman

yanlarında ve destekçileri
olduğumuzu ilan etmiş-

tik. Gerek AHEF’le
yürüttüğümüz
süreç, gerekse yö-
netmelik düzenle-
mesine karşı her
platformda çalışan-
lara verdiğimiz des-

tekle sahanın
beklentilerini dile getir-

miştik. Sağlık Bakanına
ve Bakanlık yetkililerine bu yö-
netmelikle ilgili sıkıntıları aktar-
mış ve sosyal tarafların sürece
dahil edilmesi gerektiğini vur-
gulamıştık. Fakat bugünkü yö-
netmelik değişikliğinin
yayınlanması ile sahanın bek-

lentilerinden uzak bu düzen-
leme hayata geçmiş, aile he-
kimlerimiz ve aile sağlığı
çalışanlarımız sorunlarına yeni
mağduriyetler eklenmiştir."
dedi. Akagündüz, Türk Sağlık-
Sen olarak söz konusu düzen-
leme ile ilgili hukuki süreci
başlattıklarını ve en kısa za-
manda mağduriyete neden
olan tüm düzenlemelerin iptali
için gerekeni yapacaklarını be-
lirtti. "Aile hekimlerimiz ve aile
sağlığı çalışanlarımızın her bir
meselesi bizim meselemizdir.
Sorunların çözülmesi, yanlıştan
dönülmesi ve mağduriyetlerin
giderilmesi adına mücadelemi-
zin kesintisiz olarak devam
edeceğini kararlılıkla ifade edi-
yoruz." ifadelerini kullandı.

Sağlık Sen’den yönetmelik değişikliğine tepki

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ile Zes arasında imzala-
nan protokol ile Manisa
Büyükşehir Belediyesi’ne ait
otoparklara elektrikli araç şarj
istasyonları kurulacak. Tür-
kiye’nin sürdürülebilirlik yol ha-
ritasında kamu ve özel sektör
işbirliğine örnek niteliğindeki
protokol kapsamında Manisa il
ve ilçelerinde belediyeye ait
otoparklarda elektrikli araç şarj
istasyonları kurulması hedefle-
niyor. Manisa’daki en önemli
çevre dostu projelerden bir ta-
nesi olan protokol Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek, Manisa
Enerji Yönetim Kurulu Başkanı

Atınç Aksoy ve Zes Genel Mü-
dürü İnanç Salman’ın katılı-
mıyla imzalandı. 

BaŞKan ZEYREK: 
“ZEs isTasYOnLaRI 
ÖnEMLi BiR aDIM

OLaCaK” 
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, elektrikli araç kullanımının
günümüzde dünyanın pek çok
ülkesinde giderek artan bir
trend olduğunu söyledi. Baş-
kan Zeyrek, “Avrupa Birliği ül-
keleri, elektrikli araç altyapısı ve
temiz enerjiye yatırım yaparak
çevre dostu şehirler inşa et-
meyi hedefliyor. Özellikle Nor-
veç, Hollanda gibi insan ve

doğanın uyum içerisinde yaşa-
masına odaklanan gelişmiş ül-
kelerde; şehir içlerinde çok
sayıda elektrikli araç şarj istas-
yonu görmek mümkün. Bu viz-

yon Avrupa’daki sürdürülebilir
ulaşımın en temel bileşenle-
rinde bir tanesi. Türkiye’de de
bu doğrultuda bir gelecek he-
defi ortaya konuldu. Manisa’nın

bu trendi takip etmesi ve şehri-
mizde sürdürülebilir ulaşımın
yaygınlaşması için Büyükşehir
Belediyemizin otoparklarına
kuracağımız Zes istasyonları
önemli bir adım olacak” dedi. 

ZEs GEnEL MÜDÜRÜ 
saLMan: “BU iŞ 

BiRLiKLERi ÜLKEMiZ 
iÇin ÇOK KIYMETLi” 

Zes Genel Müdürü İnanç
Salman ise, “Zes olarak kurul-
duğumuz günden beri Tür-
kiye’nin elektrikli araç şarj
istasyonları ile tanışması için bu
alanda öncülük eden şirketler-
den biriyiz. Ülkemizin doğusun-
dan batısına kadar her ilde şarj
istasyonlarımızı konumladık.

Yüksek hızlı şarj istasyonlarımız
sayesinde otoyollarda ve şehir
içlerinde de keyifli bir deneyim
sunmayı amaçlıyoruz. Yatırımla-
rımıza hız kesmeden de devam
ediyoruz.  Hiç şüphesiz ki; ülke-
mizin temiz enerji dönüşü-
münde önemli gördüğümüz bu
çabanın kamu kurumları tarafın-
dan hem mevzuat hem de teş-
viklerle desteklenmesi bizim için
çok kıymetli. Bugün Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi ile imzaladı-
ğımız iyi niyet anlaşmasını tüm
belediyelerimiz ile de gerçekleş-
tirmeyi arzu ederiz.   Sürdürüle-
bilir enerji ve ulaşım açısından
bu iş birlikleri ülkemiz için çok
değerli” dedi. iHa

Manisa’da imzalar elektrikli araçlar için atıldı
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Cansu MERİÇ

Geçtiğimiz Eylül ayında
Manisa'ya atanarak görevine
başlayan Vali Vahdettin Özkan,
Manisalı yerel ve ulusal basın
temsilcileriyle bir araya gelerek,
gündemi değerlendirdi. Manisa
Polisevi'nde gerçekleştirilen
toplantıda konuşan Vali Özkan,
basının önemine değinerek
“Edindiğimiz tecrübe bilgi ve
birikimi şehrin gelişimi için kul-
lanacağız. Bir de şehrin beşeri
olarak tanınması lazım. Beşeri
tanınma dediğimiz zaman as-
lında bu beşeri tanımlamayı,
yaşamışlığı, okumuşluğu en iyi
yapan mahalli gazetecilerdir.
Yapılan işlerin koordinasyo-
nunu yürüteceğiz. Kalkınma
planlarımız başta olmak üzere
her bakanlığın stratejik planları

vardır. Bu planlarda şehrimize
düşen kamu yatırım program-
ları nelerdir bunları takip edece-
ğiz. Bir de vatandaşımızın
yaşam kalitesini arttırmaya yö-
nelik iyileştirilmesi gereken
yönler nelerdir sizlerle beraber
tespit ederek bir eylem planına
dönüştürmemiz lazım” dedi. 

tUrizmDe mastIr 
PLanI HIzLanIYOr 

Manisa’nın turizm planı po-
tansiyeline değinen Vali Özkan,
turizm mastır planının bir an
önce hayata geçmesi için çalı-
şacaklarını ifade ederek şöyle
konuştu: “Manisa’nın çok
önemli tarihi değerleri var. Bu-
nunla ilgili hem farkındalık oluş-
turmak, hem de ekonomiye
kazandırmak için ‘ne yapılabi-
lir?’ noktasında Zafer Kalkına
Ajansı ile birkaç toplantı yaptık.
Zaten nüve halinde var olan
‘Turizm Mastır Planı’nın hızlı bir
şekilde yapılması konusunda
görüş birliğine vardık. Tarımsal
potansiyel ve sanayi potansiye-
liyle beraber tarihi değerlerimi-
zin gelecek nesillere
aktarılması, buraların ekono-
miye kazandırılması anlamında
turizm mastır planının çok
önemli olduğunu vurgulamak

istiyorum. Turizm mastır planı-
nın inşası ve icrası ile birlikte
çevresel değerlerin de korun-
ması gerekiyor. Bu konuda da
el birliği ile çalışacağız. Hava,
toprak ve su kalitesinin korun-
ması önem arz ediyor.”

manisa’DaKi araç 
YOğUnLUğUna 
DiKKat çeKti

Manisa’nın gelişmiş bir sa-
nayi şehri olduğuna değinen
Vali Özkan, bu nedenle kentteki
araç sayısının fazlalığına dikkat
çekti. Manisa’nın mevcut yapı-
sının bu araç yoğunluğunu kal-
dıramadığını dile getiren Vali
Özkan, “Araç yoğunluğu, trafik
sorununu da beraberinde geti-
riyor. İmar planının çok eski ol-
ması da bunun nedenlerinden
biri.” dedi.

UYUŞtUrUcU iLe
mÜcaDeLeYe
VUrGU YaPtI

Uyuşturucu maddeyle mü-
cadele kapsamında büyük bir
özveriyle çalışacaklarını ve veli-
ler, öğretmenler ve idarecilere
birebir ulaşarak bu sorunu baş-
lamadan çözmeyi planladıkla-
rını söyleyen Vali Özkan,
“Küresel olarak en büyük risk-
lerden biri de zararlı maddeler.

Zararlı maddelerle mücadelede
eylem planını çok aktif bir du-
ruma getirmemiz gerekir. Eski-
den televizyonlarda 30 sene
önce uyuşturucu, zararlı
madde kelimelerini kullanma-
yalım deniliyordu. O artık çok
geçerli değil. Çocukların hepsi
dijital ortamda bu tür bilgilere
ulaşabiliyor. Her öğretmenin,
her idarecinin, her anne baba-
nın bu konuları çok iyi bilmesi,
bilmek de yetmiyor ne yapaca-
ğını refleks haline getirmesi ge-
rekiyor. Bütün
öğretmenlerimizin bilgilendiril-
mesi, eğiticilerimizin eğitilmesi
gerekiyor. Öğretmenlerimiz he-
pimize rehberlik ediyor hem de
en yaygın ağımız. Biz zararlı
maddelerle farkındalık olsun
konferans vermek noktasında
değil, birebir bu riske bulaşma-
mış ama risk altındaki her bi-
reye ulaşmamız gerekiyor”
ifadelerini kullandı. 

VaLi ÖzKan'Dan BYD 
açIKLamasI 

Gazetecilerin Manisa'da
fabrika kurulum süreci devam
eden Çinli otomotiv devi BYD
yatırımıyla ilgili soruyu yanıtla-
yan Vali Özkan, “BYD yatırımı
ilimizde başlayan bir yatırım ve
süreç devam ediyor. Hem fiziki
hem de hukuki altyapılar ilgili
konular Bakanlıklarımız tarafın-
dan devam ettiriliyor. Bu yatı-
rımda herhangi bir tıkanma
yok. Bu yatırım; küresel olarak
rekabet gücümüzü arttırma,
şehrimize getireceği katma
değer, bilgi teknolojileri, Ar-Ge
açısından önemli bir yer tutu-
yor. Ulusal sanayi stratejimizin
özünde Ar-Ge, inovasyon, kü-
resel rekabet gücümüzü arttırıcı
hususlar, çevreye duyarlı, sos-

yal alana duyarlı parametreler
var. Bu yatırıma da baktığı-
mızda bu özellikleri barındırı-
yor” diye konuştu. 

GeDiz neHri Ve çeVre 
KOrUma çaLIŞmaLarI

Gediz Nehri üzerindeki bas-
kıyı azaltmaya yönelik çalışma-
ların sürdüğünü belirten Vali
Özkan, Manisa’ya atandıktan
sonra Gediz Havzası’yla ilgili bir
toplantıya katıldığını söyledi.
“Bu büyük proje, bölgenin çev-
resel dengesini koruma hede-
findedir,” diyen Özkan, Gediz
Nehri’nin akışını iyileştirmeye
yönelik olarak ilçe sanayi böl-
gelerinde çeşitli analizler ve iyi-
leştirme çalışmalarının
sürdüğünü aktardı.

“tOPLUmsaL Hizmette 
tÜm KUrUmLar eL eLe 

çaLIŞmaLI”
Vali Özkan, toplantıda va-

tandaşlara hizmetin kamu ku-
rumlarının ana misyonu
olduğunu vurguladı. “Kamu ku-
ruluşları, merkezi ve yerel ida-
reler, siyasi partiler ve meslek
kuruluşları vatandaş için çalış-
malı, temel bir amaç ve birlik
sağlandığında sorunlar kolayca
çözülecektir. Bizim varlık sebe-
bimiz vatandaşa hizmet etmek-
tir,” diye konuştu.

Manisa Polisevi’nde düzen-
lenen toplantıya Vali Özkan’ın
yanı sıra Manisa Gazeteciler
Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan,
gazete sahipleri, köşe yazarları
ile yerel ve ulusal basın kuru-
luşu temsilcileri katıldı. 

Vali Özkan’a program için
teşekkür eden Manisa Gazete-
ciler Cemiyeti Başkanı Ali Filiz-
kan, gazeteciler olarak Manisa
için yapılacak projelere destek
vereceklerini dile getirdi.

Manisa’daki görevine geçtiğimiz eylül ayı içerisinde başlayan Manisa Valisi Vahdettin Özkan, Manisalı yerel ve ulusal basın temsilcileriyle
bir araya gelerek,  gündemi değerlendirdi… Vali Özkan’a, Çinli otomotiv devi BYD’nin Manisa’da yapacağı yatırımın son durumu da soruldu

BYD yatırımında sorun yok!
Manisa Valisi Vahdettin Özkan, gazetecilerle bir araya geldiği toplantıda gündeme
ilişkin açıklamalar yaptı. Uyuşturucu madde ile mücadelenin önemine değinen Vali
Özkan, bu konuda büyük bir özveri ile çalışacaklarını vurguladı. Toplantı sonunda so-
ruları yanıtlayan Vali Özkan, sorulan bir soru üzerine Manisa’da yatırım kararı alan ve
şirketi kurulan Çinli otomotiv devi BYD’nin çalışmalarıyla ilgili son durumu da açık-
ladı. Vali Özkan, BYD yatırımı ilimizde başlayan bir yatırım ve süreç devam ediyor. şu
anda herhangi bir tıkanıklık yok. Ulusal sanayi stratejimizin özünde Ar-Ge, inovas-
yon, küresel rekabet gücümüzü arttırıcı hususlar, çevreye duyarlı, sosyal alana du-
yarlı parametreler var. Bu yatırıma da baktığımızda bu özellikleri barındırıyor” dedi. 

manisa’Da, "Nesiller deği-
şir hilale adanmış yürekler de-
ğişmez" ana temasıyla, Kızılay
Haftası kutlandı. Yunusemre İl-
çesi, Kızılay İlkokulu tarafından
düzenlenen etkinlikler saygı

duruşunda bulunması ve İstik-
lal marşının okunmasıyla baş-
ladı.

Etkinlikte okul öğrencileri
tarafından, Kızılay şiirleri oku-
nup, halk oyunları ve çeşitli
gösteriler gerçekleştirildi.

Türk Kızılay Manisa İl Mer-

kezi Başkanı Öner Gürsel ve
Şehzadeler İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Metin Gençay, Kızılay
Haftası dolayısıyla düzenlenen
yarışmalarda dereceye giren
öğrencilere hediyelerini verdiler.

Türk Kızılay Manisa İl Mer-
kezi Başkanı Öner Gürsel, tö-

rende yaptığı konuşmada, Türk
Kızılay'ın insanlık, ayrım gözet-
memek, tarafsızlık, bağımsızlık,
gönüllü hizmet, birlik ve evren-
sellik gibi temel ilkeleriyle tüm
insanlığa umut olduğunu söy-
ledi.

Kızılay'ın hayatında her
alanında olduğunu daha iyi
şekilde vurgulamak, toplumsal
farkındalığı arttırmak için bu

hafta vesilesiyle çeşitli etkin-
likler düzenlendiğini belirten
Gürsel, "Kızılay tüm insanlığın
umudu ve zor zamanların dos-
tudur. Ülkemizin her köşe-
sinde birçok alanda yardım
faaliyetlerini sürdüren Kızılay,
Dünya'nın birçok noktasında
mazlum milletlerin yardımına
koşmaktadır. 

Kızılay Haftası nedeniyle

düzenlenen etkinliklerde
emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum." dedi.

Öte yandan yapılan konuş-
maların ardından, Türk Kızılay
Manisa İl Merkezi Başkanlığı
ekipleri tarafından öğrencilere
limonata, su, kek, çubuk kra-
ker dağıtılırken, Kan Merkezi
ekipleri tarafından öğrenci ve-
lilerinden kan bağışı alındı.

Manisa’da Kızılay Haftası kutlandıManisa’da Kızılay Haftası kutlandı

Demirci Belediye
Başkanı Erkan Kara'nın
projesi olan Bereket Ana
Kadınlar Lokali ve Aile Çay
Bahçesi hizmete açılıyor. 

Sofular Mahallesi Bülent
Ecevit Barış Parkı alanında
yer alan bina ve bahçe Ka-
dınlar Lokali olmak üzere
Demirci Belediyesince ona-
rım ve düzenleme çalışma-
larının ardından hazır hale
getirildi. 

Demirci Belediyesi’nin

destekleri ile Demirci Kadın
Kooperatifi tarafından işleti-
lecek olan " Bereket Ana
Kadınlar Lokali ve Aile Çay
Bahçesi" kooperatif tarafın-
dan hazırlanan ürünlerin
satışının yapılmasının yanı
sıra, kadınlar günü toplantı-
ları, doğum günü ve özel
kutlama günlerinin yapılabi-
leceği özel bir yer olarak
hizmet verecek.

Bereket Ana Kadınlar
Lokali ve Aile Çay Bahçesi
bugün saat: 13.30'da hiz-
mete açılıyor. 

Belediye Başkanı Erkan
Kara yaptığı açıklamada
"Söz verdiğimiz bir projeyi
hizmete sunuyoruz. Şehri-
mizde kadınlara özel bir
mekân eksikliği noktasında
çok talepler aldık. Bu eksik-
liği tamamlamak için Bülent
Ecevit Parkında bulunan
belediyemize ait binayı De-
mirci Kadın Kooperatifi iş-
birliği ile Kadınlar Lokali ve
Aile Çay Bahçesi olarak
hizmet verecek. Açılışa tüm
halkımızı davet ediyorum”
dedi. 

Bereket Ana Kadınlar Lokali ve Aile Çay Bahçesi açılıyor
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türKiye'nin ihracatı, ey-
lülde geçen yılın aynı ayına
göre yüzde 1,9 azalışla 21 mil-
yar 987 milyon dolar, ithalatı ise
yüzde 1,4 düşüşle 27 milyar
116 milyon dolar olarak ger-
çekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK) ve Ticaret Bakanlığı iş-
birliğiyle oluşturulan eylül ayına
ilişkin geçici dış ticaret verileri
açıklandı.

Buna göre, Genel Ticaret
Sistemi kapsamında ihracat,
eylülde geçen yılın aynı ayına
kıyasla yüzde 1,9 azalışla 21
milyar 987 milyon dolar, ithalat
ise yüzde 1,4 düşüşle 27 milyar
116 milyon dolar oldu.

Dış ticaret açığı, eylülde
geçen yılın aynı ayına göre
yüzde 0,7 artarak 5 milyar 129
milyon dolara yükseldi.

İhracatın ithalatı karşılama
oranı, Eylül 2023'te yüzde 81,5
iken geçen ay yüzde 81,1'e ge-
riledi.

ocaK-eylül 
döneminde dış 

ticaret açığı yüzde 
33,1 azaldı

Ocak-eylül döneminde ise
ihracat, geçen yılın aynı döne-
mine göre yüzde 2,6 artışla 191
milyar 754 milyon dolar, ithalat
ise yüzde 8,1 azalarak 252 mil-
yar 183 milyon dolar olarak
gerçekleşti.

Ocak-eylül döneminde dış
ticaret açığı yüzde 33,1 azalışla
87 milyar 664 milyon dolardan
60 milyar 430 milyon dolara
geriledi.

İhracatın ithalatı karşılama
oranı Ocak-Eylül 2023 döne-

minde yüzde 68,1 iken bu yılın
aynı döneminde yüzde 76'ya
yükseldi.

enerji ve altın
hariç dış ticaret

Enerji ürünleri ve parasal ol-
mayan altın hariç ihracat, ey-
lülde yüzde 2,9 artarak 20
milyar 231 milyon dolardan 20
milyar 819 milyon dolara çıktı.
Eylülde enerji ürünleri ve para-
sal olmayan altın hariç ithalat
yüzde 4,5 artışla 20 milyar 286
milyon dolardan 21 milyar 203
milyon dolar olarak kayıtlara
geçti.

Enerji ürünleri ve parasal ol-
mayan altın hariç dış ticaret
açığı, eylülde 383 milyon dolar
olarak gerçekleşti.

Dış ticaret hacmi yüzde 3,7
artışla 42 milyar 22 milyon
dolar oldu. Söz konusu ayda
enerji ve altın hariç ihracatın it-
halatı karşılama oranı yüzde
98,2 olarak belirlendi.

imalat sanayisinin 
Payı yüzde 94,5

Ekonomik faaliyetler ince-
lendiğinde, ihracatta eylülde
imalat sanayisinin payı yüzde
94,5, tarım, ormancılık ve balık-
çılık sektörünün payı yüzde 3,4,
madencilik ve taş ocakçılığı
sektörünün payı yüzde 1,6
oldu.

Ocak-eylül döneminde eko-
nomik faaliyetlere göre ihra-
catta imalat sanayisinin payı
yüzde 94,3, tarım, ormancılık
ve balıkçılık sektörünün payı
yüzde 3,5, madencilik ve taş
ocakçılığı sektörünün payı
yüzde 1,7 olarak belirlendi.

Geniş ekonomik gruplar sı-

nıflamasına göre, ithalatta ey-
lülde ara mallarının payı yüzde
67,7, sermaye mallarının payı
yüzde 16,1 ve tüketim malları-
nın payı yüzde 15,6 olarak he-
saplandı.

İthalatta, ocak-eylül döne-
minde ara mallarının payı
yüzde 69,5, sermaye mallarının
payı yüzde 14,9 ve tüketim
mallarının payı yüzde 15,4 oldu.

almanya ihracatta,
çin ithalatta ilK sırada

Eylülde ülkeler özelinde ih-
racatta ilk sırayı 1 milyar 680
milyon dolarla Almanya aldı. Bu
ülkeyi 1 milyar 400 milyon do-
larla Birleşik Krallık, 1 milyar
263 milyon dolarla ABD, 1 mil-
yar 133 milyon dolarla Irak, 1
milyar 48 milyon dolarla İtalya
takip etti. İlk 5 ülkeye yapılan
ihracat, toplam ihracatın yüzde
29,7'sini oluşturdu.

Ocak-eylül döneminde de
ihracatta ilk sırayı 15 milyar 295
milyon dolarla Almanya aldı. Bu
ülkeyi sırasıyla 11 milyar 789
milyon dolarla ABD, 11 milyar
151 milyon dolarla Birleşik
Krallık, 9 milyar 514 milyon do-
larla Irak ve 9 milyar 323 milyon
dolarla İtalya izledi. İlk 5 ülkeye
yapılan ihracat, toplam ihraca-
tın yüzde 29,8'ine tekabül etti.

Eylülde ithalatta ilk sırayı
Çin aldı.

Çin'den yapılan ithalat tu-
tarı 3 milyar 737 milyon dolar
olarak hesaplanırken, bu ülkeyi
sırasıyla 3 milyar 304 milyon
dolarla Rusya, 2 milyar 521 mil-
yon dolarla Almanya, 1 milyar
412 milyon dolarla İtalya, 1 mil-
yar 392 milyon dolarla ABD

takip etti. İlk 5 ülkeden yapılan
ithalat, toplam ithalatın yüzde
45,6'sını oluşturdu.

Ocak-eylül dönemindeki it-
halatta da ilk sırada 33 milyar
130 milyon dolarla Çin yer
buldu. Bu ülkeyi 32 milyar 483
milyon dolarla Rusya Federas-
yonu, 19 milyar 816 milyon do-
larla Almanya, 13 milyar 802
milyon dolarla İtalya, 12 milyar
231 milyon dolarla ABD izledi.
İlk 5 ülkeden yapılan ithalat,
toplam ithalatın yüzde 44,2'si
olarak hesaplandı.

yüKseK teKnolojili
ürünlerin imalat sanayi

ihracatı içindeKi Payı
yüzde 3,9

Mevsim ve takvim etkilerin-
den arındırılmış seriye göre, ey-
lülde bir önceki aya kıyasla
ihracat yüzde 1,2 azalırken, it-
halat yüzde 1 artış gösterdi.
Takvim etkilerinden arındırılmış
seriye göre ise eylülde geçen
yılın aynı ayına göre ihracat
yüzde 1,2, ithalat yüzde 1,4
azaldı.

Teknoloji yoğunluğuna göre
dış ticaret verileri, "ISIC Rev.4"
sınıflaması içinde yer alan ima-

lat sanayisi ürünlerini kapsıyor.
Eylülde bu sınıflamaya göre
imalat sanayisi ürünlerinin top-
lam ihracattaki payı yüzde 94,5
oldu. Yüksek teknoloji ürünleri-
nin imalat sanayisi ürünleri ihra-
catı içindeki payı yüzde 3,9
olarak kayıtlara geçti.

Ocak-eylül döneminde ISIC
Rev.4'e göre imalat sanayisi
ürünlerinin toplam ihracattaki
payı yüzde 94,3'ü, yüksek tek-
noloji ürünlerinin imalat sana-
yisi ürünleri ihracatı içindeki
payı yüzde 3,4'ü buldu.

Eylülde imalat sanayisi
ürünlerinin toplam ithalattaki
payı yüzde 83,9 olarak belir-
lendi. Yüksek teknoloji ürünleri-
nin imalat sanayisi ürünleri
ithalatı içindeki payı yüzde 12,6
olarak kaydedildi.

Ocak-eylül döneminde ima-
lat sanayisi ürünlerinin toplam
ithalattaki payı yüzde 81,4,
yüksek teknoloji ürünlerinin
imalat sanayisi ürünleri ithalatı
içindeki payı ise yüzde 11,2
olarak kayıtlara geçti.

özel ticaret sistemi 
verileri

Özel Ticaret Sistemi'ne göre

eylülde ihracat, geçen yılın aynı
ayına kıyasla yüzde 1,9 azala-
rak 19 milyar 989 milyon dolara
düşerken, ithalat yüzde 1,4
azalışla 25 milyar 348 milyon
dolara geriledi.

Eylülde dış ticaret açığı
yüzde 0,3 artarak 5 milyar 344
milyon dolardan 5 milyar 358
milyon dolara çıktı. 

İhracatın ithalatı karşılama
oranı Eylül 2023'te yüzde 79,2
iken bu yılın aynı ayında yüzde
78,9'a yükseldi.

Özel Ticaret Sistemi'ne göre
ihracat, ocak-eylül döneminde
geçen yılın aynı dönemine kı-
yasla yüzde 2,1 artarak 173
milyar 417 milyon dolar, ithalat
yüzde 8,5 azalarak 234 milyar
822 milyon dolar olarak belir-
lendi.

Ocak-eylül döneminde dış
ticaret açığı yüzde 29,3 azala-
rak 86 milyar 807 milyon dolar-
dan 61 milyar 404 milyon
dolara geriledi. 

İhracatın ithalatı karşılama
oranı Ocak-Eylül 2023 döne-
minde yüzde 66,2 iken bu yılın
aynı döneminde yüzde 73,9'a
yükseldi. aa

Türkiye'nin ihracatı eylülde 21 milyar
987 milyon dolar oldu
Türkiye'nin ihracatı eylülde 21 milyar
987 milyon dolar oldu

Konut fiyatlarındaki reel düşüş 8 aydır sürüyor
Konut fiyatlarındaki

reel düşüş 8 aydır devam
ederken, bunu fırsat bilen
yatırımcılar yüksek faiz
oranlarına rağmen konut
alımını sürdürüyor.

Türkiye'deki konutların
kalite etkisinden arındırıl-
mış fiyat değişimlerini izle-
mek amacıyla Türkiye
Cumhuriyet Merkez Ban-
kası tarafından hesapla-
nan Konut Fiyat Endeksi
(KFE/2023=100) eylülde
bir önceki aya göre yüzde
1 artarak 148 oldu.

KFE, eylülde yıllık
yüzde 27,4 artarken, bu
dönemde reel azalış
yüzde 14,7 oldu.

Böylece şubatta başla-
yan reel azalış süreci 8'inci
ayda da devam etti.

Konut fiyatları reel ola-
rak en son ocakta yıllık
bazda yüzde 1,4 artmıştı.
Şubatta düşüşe geçerek
yüzde 5,1 olan reel azalış,
geçen aya kadar devam
etti.

Eylülde konut fiyatla-

rındaki yıllık reel değer
kaybı yüzde 14,7'ye yük-
selirken, düşüşü fırsat
bilen yatırımcıların alıma
yönelmesiyle geçen ay
140 bin 919 adetle son 21
ayın en yüksek konut satış
rakamı görüldü.

"Portföylerin
çeşitlendirilmesi ve

fiyatlardaKi reel 
düşüş satışları 

artırdı"
Gayrimenkul iktisatçısı

Ahmet Büyükduman, AA
muhabirine konuya ilişkin
yaptığı değerlendirmede,
enflasyonun üzerinde reel
faiz oranı verilmeye devam
ettiği sürece konut fiyatla-
rındaki düşüşün sürece-
ğini söyledi.

Konut fiyatlarındaki
reel düşüşün yatırımcılar
için bir fırsat olduğunu dile
getiren Büyükduman, şu
değerlendirmelerde bu-
lundu:

"Zaten brüt kira çar-
panları da 15 yıl civarına
düşmüş durumda. Konut-

larda amortisman süresi
ortalama 20 yılın üzerine
kadar çıkmıştı. Bu rakam
şimdi tekrar 15 yıl civarına
geriledi. 20 yıl önceki
kira/fiyat rasyosuna dön-
müş durumdayız. Kiralar
konut fiyatlarına göre
gayet iyi oran gösteriyor.
Dolayısıyla 'gayrimenkul
için yatırım fırsatı var' di-
yebiliriz. Eylülde son 21
ayın en yüksek satış ra-
kamları da bu sayede
geldi. Daha çok altından
para kazanan, Kur Koru-
malı Türk lirası Mevduat
ve Katılma Hesaplarından
dönen, 'faizler düşebilir ve
konut fiyatları artabilir'
diye düşünen yatırımcıla-
rın portföy çeşitlendirmesi
satışları artırdı. Reel fiyat-
lardaki düşüşle birlikte
portföy çeşitlendirmesi
konut satışlarının artma-
sında etkili oldu."

Ahmet Büyükduman,
konut satışlarının son 3
aydır arttığını belirterek,
"Esasen kira getirisi

amaçlı alım yapmak iste-
yenlerin de konut alımına
yöneldiğini görüyoruz.
Konut mevcut kira çarpanı
seviyesinde tekrar cazibe
kazandı." diye konuştu.

İstanbul Üniversitesi
İktisat Fakültesi Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Sefer
Şener de Kovid-19 salgı-
nıyla konut arzında tüm
dünyada bir daralma ya-
şandığını aktararak, bu
hızlı daralma sonrası
konut fiyatlarında ve kira-
larda hızlı yükseliş yaşan-
dığını, bunun da enflasyon
üzerinde ciddi bir baskıyı
beraberinde getirdiğini
vurguladı.

Son dönemde Kahra-
manmaraş merkezli dep-
remlerden etkilenen illerde
konutların hızla yapılıp tes-
lim edilmeye başlanması,
kısa süre önce bitse de ki-
ralara üst sınır getirilmesi,
yeni ekonomi programıyla
faizlerin hızlı şekilde yük-
selmesi sonrası konuta ta-
lebin düştüğünü anlatan
Şener, şu ifadeleri kullandı:

"Bu duruma konut ar-
zının artması eklenince fi-
yatlardaki artış
yavaşlamıştır. Fiyatlardaki
gerileme önceden yapıl-
mış tasarruflarla konut
almak için uygun zaman
olduğunu göstermektedir.
Ancak ipotekli konut alımı
için istenilen gerileme
henüz yeterli düzeye eriş-
memiştir.

Çünkü hem maliyetler
hem de aşırı talep ve ye-
tersiz arz nedeniyle artan
konut fiyatları tüm dün-
yada hala oldukça yüksek
düzeydedir. Pandemi, ma-
liyetler, deprem ve arz ye-
tersizliği konut fiyatlarında

aşırı yükselişi beraberinde
getirmiştir. Dolayısıyla arz
artışı ve enflasyonun ya-
vaşlamasıyla birlikte reel
konut fiyatlarının bir süre
daha azalması sürpriz ol-
mayacaktır."

"yatırımcılar 
Piyasa iniş ve

çıKışlarını
doğru oKumalı"
Gayrimenkul Yatırımcı-

ları Derneği (GYODER)
Başkanı Neşecan Çekici
de bir yıl öncesine kadar
son dönemde uygulanan
negatif reel faiz politikası
sonrası konut kredisi faiz
oranlarının ciddi şekilde
düştüğünü belirterek, şu
değerlendirmelerde bu-
lundu:

"Bu düşüş, yatırımcıla-
rın yeniden konut alımına
yönelmesine neden ol-
muştur. 

Bu eğilim, katlanarak
devam etmiş ve 2022 yı-
lında konut fiyatlarında yıl-
lık bazda yüzde 170 gibi
olağanüstü bir artış göz-
lenmiştir. 2020-2022 yılla-
rında konut satışları yıllık
bazda 1,5 milyon adetlik
seviyenin hemen altına
yerleşmiştir. 2023 yılında
ise konut satışları düşm-
üştür.

Satışlardaki düşük sey-
rin konut fiyatlarının reel
anlamda gerilemesine
neden olduğu bir gerçek-
tir. Günümüzde düşük
konut satış sayıları, finans-
mana erişim zorlukları ve
alım gücü sorunlarıyla iliş-
kilendirilmektedir. Bu zor-
lukların azalması ya da
tamamen ortadan kalk-
ması halinde gayrimenkul
yatırımlarına olan ilginin
yeniden artacağı ve bunun

konut fiyatlarına yukarı
yönlü bir baskı oluştura-
cağı öngörülmektedir."

Gayrimenkulün Türki-
ye'de her zaman en çok
tercih edilen yatırım araç-
larından olduğunu kayde-
den Çekici, "Konut
yatırımları sadece barınma
ihtiyacını karşılamaktan
öte tasarruf ürünü, yaşam
sigortası ve finansal bir

yatırım aracı olarak değer-
lendirilmektedir. 

Bu alanda yatırım ya-
parken bilinçli olunması
gerekiyor. Piyasa iniş ve
çıkışlarını doğru okuyarak,
en uygun zaman ve pi-
yasa koşulları çerçeve-
sinde yatırım kararları
almak, uzun vadede ka-
zanç sağlayacaktır." dedi.
aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

1 Kasım 2024 CumaSayı: 5918

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL
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Olaylar umduğunuz gibi gitmediğinde sakin kalmayı
deneyin. Hemen harekete geçmek yerine, bu gelişme-
lerin size ne gibi kapılar açabileceğini düşünmek fay-
dalı olabilir.

Yatırımlarınızı gözden geçirin ve aceleyle yapılan
harcamalardan uzak durun. Olayları kontrol et-
meye çalışmak yerine, değişime uyum sağla-
mayı öğrenmelisiniz.

İletişimde bazı zorluklar yaşayabilirsiniz. Fikirlerinizi savunur-
ken, karşınızdaki kişinin görüşlerine de saygı göstermek
önemlidir. Dinlemeyi öğrenmek faydalı olacaktır; belki de
karşınızdaki kişiye önce söz vermelisiniz.

İş hayatında ya da günlük sorumluluklarınızda
plan dışı durumlar ortaya çıkabilir. Sorunlara
yaratıcı bir yaklaşımla çözüm üretmek size
avantaj sağlayabilir. 

Bugün ev veya iş ortamındaki fikir ayrılıklarına karşı
mantıklı olmaya çalışın, herkesi de mantıklı olmaya
davet edin. Önemli kararları bugün vermek zo-
runda değilsiniz.

Detaylara dikkat etmek, hataları önleme-
nizde büyük rol oynayacak. Ancak, aşırı
eleştirel bir tutum sergilemek günü zorlayıcı
etkilerle kapatabilir.

İletişimde pürüzler çıkabilir, kendinizi ifade et-
mekte zorlanabilirsiniz. Kararlarınızı hemen ver-
mek yerine biraz zamana yaymak daha doğru
olacaktır.

Finansal durumunuzla ilgili hesaplamadığınız bir
değişim olabilir. Risk almadan önce durumu iyi de-
ğerlendirmeniz faydalı olacaktır. Sürpriz harcama-
larla karşılaşabilirsiniz.

Bugün hakkınızda duyduğunuz ya da duyacağınız söz-
ler, gündelik yaşantınızda bazı değişikliklere gitmenizi
sağlayabilir. Aceleci ve gergin tepkiler vermek yerine,
olaylara farklı açılardan bakmaya çalışın.

Rutinlerinizde değişiklik yapmaktan çekinmeyin.
Esnek olmak, kontrol yerine hayatın getirilerini ve
risklerini görmek daha çok avantaj sağlayabilir.
Yeni yollara önyargılı olmayın.

İçsel çatışmalar hissedebilirsiniz ve bu da sosyal
çevrenizle olan ilişkilerde gerginliklere yol açabilir.
Duygusal yüklerinizi başkalarıyla paylaşmak, üzeri-
nizdeki baskıyı azaltabilir. 

Hayallerinizle gerçekler arasında bir çatışma
yaşayabilirsiniz; bu, karar almayı zorlaştırabilir.
Alacağınız haberler, hukuki konularda yeni çö-
zümler bulmanızı gerektirebilir. 

Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

Düzce'deki antik kentte künk sistemleri 
ve kilise kalıntısına rastlandı

Batı Karadeniz'in "Efes"i olarak adlandırılan
Düzce'deki Prusias ad Hypium Antik Kenti'nde
künk sistemleri ve kilise kalıntısı bulundu.

Düzce Belediyesinden yapılan açıklamaya göre,
tarihi milattan önce 3. yüzyıla uzanan antik kentte
tiyatro bölümünün ön kısmında kazı çalışmaları,
Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğünün
izni ve Düzce Belediyesinin desteğiyle Konuralp
Müze Müdürlüğü başkanlığınca sürdürülüyor.

Çalışmalarda, tiyatro bölümünün ön bloğunda
pişirilmiş topraktan yapılmış künklerden oluşan alt-
yapı sistemleri ile Bizans dönemine tarihlenen kilise
kalıntısına rastlandı.

Kazı Başkanı Konuralp Müze Müdürü İhsan
Aslan, kazılar sırasında ortaya çıkan altyapı sistemi-
nin, doğu batı yönünde uzanan çok sayıda kanal-
dan oluştuğunun belirlendiğini belirtti.

Geniş ve kalın künklerin daha büyük kamu yapı-
ları için ince künklerin ise küçük ev tipi yapılar için
kullanıldığının düşünüldüğünü aktaran Aslan, tiyat-
ronun milattan sonra 4. yüzyılda işlevini yitirdiği göz
önünde bulundurulduğunda künk sisteminin bu dö-
nemde tiyatro çevresinde yeni yapılaşmalar için
inşa edildiğini değerlendirdiklerini kaydetti.

Aslan, kazı alanında ayrıca Bizans dönemine ta-
rihlenen kilise kalıntısının da bulunduğu bilgisini
paylaşarak, şöyle devam etti:

"Yapının güney kısmının tahrip olduğu gözlemle-
nirken doğu batı yönünde uzanan apsisli bir kilise
yapısının varlığı ortaya çıkarıldı. Çalışmalar, yapının
narteks (giriş holü) bölümünde devam ederken ti-
yatronun orta kısmında daha önce yapılan çalışma-
larda tespit edilen su kanalının, bu alanda da
devam ettiği görülüyor. Halk arasında kilise suyu
olarak bilinen temiz suyun, tiyatronun yamacından
gelen kaynak suyuyla bağlantılı olduğu ve tiyatro-
nun yakınında yer alan çeşmeye aktarıldığı tespit
edildi. Temiz suyun, geçmişte olduğu gibi tekrar
mevcut çeşmeye bağlanması planlanıyor."

Kazılarda bugüne kadar 2 bin yıllık olduğu de-
ğerlendirilen, Yunan mitolojisinde "gözlerine bakanı
taşa çeviren, yılan saçlı dişi canavar" olarak bilinen
Medusa heykel başı, mask (yüz kalıbı) heykelleri ile
grotesk (eski çağ Roma yapılarında bulunan tuhaf,
gülünç figürlerden oluşmuş süsleme) figürü ve
tonoz (tavan örtüsü) bulundu.

Sahne bölümünün ortalarında yürütülen çalışma-
larda ise yine Yunan mitolojisindeki tanrı Apollon ile
zafer tanrıçası ve avcı Akteon'un kabartma heykel-
lerine rastlandı.

Tiyatro yapısının büyük bölümü açığa çıkarılan
kazılarda, geçen yılın son bölümünde "Dionysos
Kült Mekanı"nı yansıtan aslanlı mozaik ve Büyük İs-
kender'e ait heykel başı bulunması, arkeologları he-
yecanlandırdı.

Kazılarda, Doğu Roma döneminde tiyatronun
amacı dışında kullanıma başlandığı, özellikle Os-
manlı döneminden itibaren yerleşim alanı olarak
kullanıldığı anlaşıldı. Büyük oranda sağlam şekilde
ortaya çıkarılan tiyatro, bugünkü Doğu Marmara ve
Batı Karadeniz bölgeleri kesimini kapsayan "Bitinya
bölgesi"nin yanı sıra Anadolu'nun da iyi korunmuş
tiyatrolarından biri olma özelliği taşıyor. aa

Cumhuriyetimizin

101. yıl dönümü 29 Ekim
Cumhuriyet Bayramı kut-
lamaları çerçevesinde Ma-
nisa Celal Bayar
Üniversitesi Rektörlüğü ta-
rafından ‘Cumhuriyete
Giden Yol ve Atatürk’ ko-
nulu konferans düzen-
lendi.

MCBÜ Uncubozköy
Sağlık Yerleşkesi Süley-
man Demirel Kültür Mer-
kezinde düzenlenen
konferansa Rektör Prof.
Dr. Rana Kibar, Vali Yar-
dımcısı Mustafa Özkay-
nak, Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Ahmet Çetin,
Prof. Dr. Kadir Ay ve Prof.
Dr. Oktay Üçer, Genel Se-
kreter Erhan Doğan, de-
kanlar, müdürler, öğretim
elemanları ve çok sayıda
öğrenci katıldı.

Konferansa konuşmacı
olarak katılan Ege Üniver-

sitesi Fen Edebiyat Fakül-
tesi Tarih Bölümü Türkiye
Cumhuriyeti Tarihi Anabi-
lim Dalı Öğr. Üyesi Prof.
Dr. Hasan Mert, Atatürk’ün
‘Cumhuriyet Türk milleti-
nin karakterine en uygun
idare şeklidir’ sözünü vur-
gulayarak başladığı ko-
nuşmasında dinleyicileri
kısa bir tarih yolculuğuna
çıkardı. 

“Cumhuriyet iki unsu-
run üzerinde yükselir. İlki
sınırsız toplum, ikincisi de
seçim. Bu iki özellik Cum-
huriyet idaresinin olmazsa
olmazlarıdır. Bu iki özelliği
düşündüğümüzde ve Türk
tarihine bütüncül olarak
baktığımızda bu iki özel-
liğe uygun bir yaşam tarzı
olduğunu görüyoruz.
Türklerde sınıfsız toplum
özelliği mevcut.” diye
ifade eden Prof. Dr. Mert
konuşmasına şöyle devam
etti: “Bir lider cesaretli ol-
malı, feraset sahibi olmalı,

bilge olmalı, karizma sa-
hibi olmalı. Türk tarihi bu
özelliğe sahip liderler çı-
karmıştır. Atatürk’e geldi-
ğimizde doğduğu yer,
aldığı eğitimler ve göster-
diği başarılar göz önüne
alındığında bu özelliklerin
tamamına sahip bir lider.
Askerlerin mektuplarından
ve yapılan haberlerden
Anadolu da tanıyor ken-
dilerini ve kahramanını

bulmuştur.  Cumhur keli-
mesi Arapça halk demek-
tir. Cumhuriyette halka
dayanan idare şekli.
Cumhuriyet kelimesi
Arapça kökenli Türkçe bir
kelimedir. Cumhuriyet
kavramı Osmanlı toplu-
munun aydınlarının üret-
tiği bir kavramdır.”

Cumhuriyet’in bir ge-
cede ilan edilmediğinin
atını çizen Prof. Dr. Mert,
“Bir gecede de gitmeye-
cek. Tarihimizde barış ko-
nusu önemli. Osmanlı
Devleti de bizim Türkiye
Cumhuriyeti de bizim.
Bunlar birbirinin devamı-
dır. Kırmızı zemin üzerine
beyaz ayla yıldız 1915’te
de bayrağımızdı, bin
dokuz yüz yirmi üçte de
iki bin yirmi dörtte de. Biz
bu topraklarda kültürü-
müzü, kimliğimizi devam
ettiriyoruz. Dünya yıkılana

kadar da devam edecek.
Türk milletine en layık
idare şekli cumhuriyettir.
Bu geçmişimizle kavgalı
olacağımız anlamına gel-
mez. Bu iç barışı sağlaya-
lım, geleceğe güvenle,
huzurla, refah dolu bir ül-
kede uyanalım.

Cumhuriyeti ilan eden
başta Gazi Mustafa
Kemal Atatürk olmak
üzere onun silah arkadaş-
larının, inkılapları yapan
kadroların, cumhuriyete
hizmet etmiş bütün dev-
let adamlarımızın ruhu
şad olsun” diye konuştu.

Program, Rektör Prof.
Dr. Rana Kibar ve Vali
Yardımcısı Mustafa Öz-
kaynak tarafından Prof.
Dr. Hasan Mert’e teşek-
kür belgesi ve hediye tak-
diminin ardından toplu
fotoğraf çekimiyle sona
erdi.

Manisa CBÜ’de ‘Cumhuriyete 
Giden Yol ve Atatürk’ konferansı 

Değerler eğitimi
kapsamında TOKİ Orta-
okulu'ndan gelen 20 öğ-
renci, Manisa'nın tarihi
Kurşunlu Han'ında ebru
sanatı ve hanın mimari ya-
pısı hakkında bilgi aldı. Et-
kinlik, hem geleneksel el
sanatlarını tanıtmak hem
de kültürel mirasımızı öğ-
rencilere aktarmak ama-
cıyla düzenlendi.

TOKİ Ortaokulu öğret-
meni Mine Çerçioğlu, "Her
sınıftan ikişer öğrenci ile
Kurşunlu Han'da bulunan
geleneksel el sanatlarını
tanıtmak istedik. Aynı za-
manda öğrencilerimiz Kur-
şunlu Han hakkında bilgi
sahibi oldular," dedi. Öğ-
renciler, hem tarihi meka-
nın mimari özelliklerini
öğrenme fırsatı buldu hem
de ebru sanatı ile tanışa-

rak bu sanatın inceliklerini
yakından gözlemledi.

Manisa İl Milli Eğitim
Müdür Yardımcısı Fevzi
Yüksel ise, "Hayat boyu
öğrenme kapsamında
Kurşunlu Han'da ebru sa-
natı ile ilgili okullarımızda
eğitim öğretim gören öğ-
renciler değerler eğitimi
kapsamında Kurşunlu
Han'ı ziyaret ederek bura-

daki el sanatları hakkında
bilgi alıyorlar," diyerek bu
tür etkinliklerin önemine
vurgu yaptı.

Şehzadeler Halk Eği-
timi Merkezi Müdürü İlyas
Kayaokay da, "Şehzadeler
Halk Eğitim Merkezi bün-
yesinde çalışan Sibel
Gürcü önderliğinde ebru
sanatını öğrencilerimize
tanıtıyoruz ve gelecek ne-

sillere aktarmaya çalışıyo-
ruz," dedi.

Kayaokay, bu tür et-
kinliklerin öğrencilerin sa-
nata olan ilgisini artırdığını
ve kültürel değerlerin gele-
cek nesillere aktarılma-
sında önemli bir rol
oynadığını belirtti.

Ebru sanatını deneyim-
leyen öğrenciler, bu sanatı
öğrenmekten büyük keyif
aldıklarını ifade ettiler. Et-
kinlik, öğrencilere unutul-
maz bir deneyim
sunarken, aynı zamanda
kültürel mirasın korunması
ve yaşatılması adına
önemli bir adım oldu.

Değerler Eğitimi ile geleneksel
el sanatlarına yolculuk
Değerler Eğitimi ile geleneksel
el sanatlarına yolculuk
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Türkiye İşçi Sendikaları
Konfederasyonu (Türk-İş), ekim
ayında açlık sınırının 20 bin 432
liraya, yoksulluk sınırının ise 66
bin 553 liraya yükseldiğini açık-
ladı. Böylece açlık sınırı ile as-
gari ücret arasındaki fark 3 bin
429 TL'ye çıktı.

Türk-İş, açlık ve yoksulluk
sınırı araştırmasının ekim ayı
sonuçlarını açıkladı. Buna göre
dört kişilik ailenin aylık gıda

harcaması tutarı (açlık sınırı) 20
bin 432 lira, gıda ile birlikte
diğer tüm temel harcamaları
için haneye girmesi gereken
toplam gelir tutarı (yoksulluk sı-
nırı) 66 bin 553 lira ve bekâr bir
çalışanın aylık yaşama maliyeti
26 bin 527 lira olarak hesap-
landı.  

Aylık gıda enflasyonunu da
açıklayan Türk-İş, Ankara'da
yaşayan dört kişilik bir ailenin

‘gıda için' yapması gereken as-
gari harcama tutarının bir ön-
ceki aya göre yüzde 3,03
oranında gerçekleştiğini belirtti.
10 aylık değişim oranı yüzde
41, 57 olarak tespit edilirken,
son 12 ay itibarıyla değişim
oranı ise yüzde 68,07 oldu. 

SüT ürüNLeri 
GrUBUNDA CiDDi Bir 

DeĞiŞikLik GÖrüLMeDi 
Türk-İş tarafından yayımla-

nan araştırma sonuçlarına göre
günlük tüketimi fazla olan süt,
yoğurt, peynir grubunda bu ay
süt ve yoğurt fiyatlarında ciddi
bir değişiklik görülmezken,
peynir fiyatında kısmi bir artış
olduğu tespit edildi. Ancak
market raflarında da ürün çeşit-
liliğinde azalma olduğu göz-
lemlendi. 

DANA eTi FiyATINDA 
yüZDe 5, kUZU eTi
FiyATINDA yüZDe 

3 ArTTI
Türk-İş'in hesaplamalarına

göre geçen ay bir miktar aza-

lan dana eti fiyatında bu ay
yüzde 5, kuzu eti fiyatında ise
yüzde 3 artış olduğu gözlem-
lendi. Beyaz et olarak nitelen-
dirilen tavuk eti fiyatında da
bu ay kilogramda yüzde 3
artış yaşandı. 

Bir diğer beyaz et türü olan
balıkta çeşitliliğin arttığı belir-
lenirken, mezgit, hamsi, pala-
mut, levrek gibi tezgâhlarda
yaygın bulunan ve mevsimi
olan balık çeşitlerinin kilogram
fiyatlarında geçen aya göre
yüzde 5 azalma yaşandı. 

Öte yandan yumurta adet
fiyatının bu ay da 4 liranın üze-
rinde olduğu, kuru baklagille-
rin grubunda yer alan kuru
fasulyenin fiyatında ise yüzde
3'lük bir azalma olduğu göz-
lemlendi.

MeyVe FiyATLArINDA 
DüŞüŞ yAŞANIrkeN 

SeBZe FiyATLArI ArTTI
Araştırmalar sonucunda

taze meyve-sebze fiyatlarının
bu ay sebze fiyatlarındaki artı-
şın etkisiyle yükseldiği gö-
rüldü. Türk-İş uzmanları
tarafından her ay dikkatle
takip edilen patates ve kuru
soğan fiyatı bu ay da sabit
kaldı. 

Meyve fiyatlarında ortala-
mada yüzde 22,5 azalma tes-
pit edilirken, sebze fiyatlarında
ise ortalamada yüzde 21'lik
artış tespit edildi. Sebze orta-
lama kilogram fiyatı 50,21 lira,
ortalama meyve kilogram fi-
yatı 53,12 lira oldu. 

Bu ay 24'ü sebze, 8'i
meyve olmak üzere 32 ürün-

deki fiyat değişiminin dikkate
alındığı hesaplamalar sonucu
meyve-sebze ortalama kilo-
gram fiyatının 50,94 lira olarak
gerçekleştiği tespit edildi. 

Ekmek fiyatında ise her-
hangi bir değişiklik görülmez-
ken, makarna fiyatında yüzde
7,5 ve un fiyatında yüzde 5'lik
bir artış oldu. 

Pirinç, bulgur ve irmiğin fi-
yatında ise ciddi bir değişiklik
görülmedi. Ayrıca temel yağ
ürünleri içerisinde gösterilen
ayçiçek yağında geçen ay ol-
duğu gibi bu ay da artış göz-
lemlenmedi. 

Diğer bir yağ türü olan te-
reyağının kilogram fiyatında
yüzde 2,5'lik bir artış gözlem-
lenirken, zeytinyağ ve marga-
rinin fiyatı sabit kaldı. iHA

Türkiye İşçi Sendikaları Konfederasyonu (TÜRK-İŞ )ekim ayı açlık ve yoksulluk sınırını açıkladı… Son
değerlendirmelere göre açlık sınırı 20 bin 432 TL'ye, yoksulluk sınırı ise 66 bin 553 TL'ye yükseldi

Açlık sınırı asgari ücreti geçti!

SOĞUK



1 Kasım 2024 Cuma SAĞLIK 11
Meme kanserinde görülme sıklığı artıyor

KAdınlArdA meme kan-
seri görülme sıklığının gün geç-
tikçe arttığını fakat bununla
birlikte tedavi yöntemlerinin de
çok geliştiğini belirten Genel
Cerrah Prof. Dr. Can Küçük,
“Her 8 kadından biri meme
kanseri” dedi.   

Meme kanserlerinin kadın-
larda en sık görülen kanser
grubu olduğuna dikkat çeken
Genel Cerrah Prof. Dr. Can
Küçük, "Bu ay Meme Kanseri
Farkındalık Ayı. 

Bu ayında vesilesiyle bütün
kadınlara tekrar kontrolü aksat-
mamayı öneriyorum. Meme
kanserinden korkmayın geç
kalmaktan korkun.

Yaklaşık 70-80 yıl kadar
önce Batı toplumlarında her 20
kadından bir tanesinde meme
kanseri görülmekteydi ama gü-
nümüzde maalesef 8 kadından

birinde meme kanseri görül-
mekte” dedi. 

“meme KAnSerİnİn 
görülme SıKlığındAKİ 

ArtıştA SİgArA
çoK etKİlİ” 

Günümüzde bütün kanser
türlerinde az ya da çok artışlar
gözlemlense de meme kanse-
rindeki artışın daha fazla oldu-
ğunu aktaran Prof. Dr. Küçük,
"Bunun birçok sebebi var. Bun-
lardan bir tanesi hormon kulla-
nımı. 

Bundan 50-60 sene önce
kadınlarda çok fazla hormon
kullanımı yoktu. Fakat günü-
müzde hormon kullanımı artmış
durumda. İkinci önemli neden
olarak sigara kullanımından
bahsedebiliriz.

Sigaranın meme kanseri ve
birçok kanserle yakın ilişkisi
var. Bu yüzden hanımlara si-

gara içmemelerini tavsiye edi-
yoruz” diye konuştu. 

Yine son zamanlarda yiye-
ceklerdeki katkı maddelerinin
de kanser gelişiminde önemli
bir etken olduğuna değinen
Prof. Dr. Küçük, günümüzde
katkı maddesi olmayan bir gı-
daya ulaşmanın kolay olmadı-
ğını, bununla birlikte elimizden
geldiği kadar doğal beslen-
meye dikkat etmemiz gerekti-
ğini söyledi

Yine sağlıklı yaşamak için
spor, yürüyüş gibi aktivitelerin
yapılmasını tavsiye etti. 

“AmelİyAt 
teKnİKlerİ 

çoK gelİştİ” 
Meme kanseri görülme

sıklığının artmasıyla birlikte
meme kanserindeki tedavi se-
çeneklerinin de arttığını belirten
Küçük, "Bundan 30-40 yıl
kadar önce meme kanseri
ameliyatları daha agresif ameli-
yatlar şeklindeydi. Bu ameliyat-
larda hastanın memesi ve
memenin göğüs kası çıkartılı-
yordu. 

Ayrıca koltuk altı lenf bezleri
tamamen çıkartılıyordu. Meme
derisi de çıkartılıyor ve oradaki
deri yerine bacaktan alınan deri
konuluyordu. Zamanla bu tarz
ameliyatlar ortadan kalktı. Daha
sonra sadece memenin alın-
dığı, koltuk altı lenf bezlerinin
çıkarıldığı ameliyatlar ortaya
çıktı. Koltuk altı lenf bezlerinin
çoğunun alınmasının ardından
hastalarda çok fazla sayıda te-

davisi çok da mümkün olma-
yan kol ödemi geliştiği göz-
lendi. Hasta konforunu ciddi
şekilde etkileyen bu durumun
çözümü için çeşitli çalışmalar
yapıldı. 

Artık koltuk altı lenf bezlerini
tamamen temizlemeden de bu
ameliyatlar yapılabilmektedir.
Hastalarımızın büyük bir kıs-
mında memeyi tamamen çıkar-
madan da bu ameliyatı
yapabilmekteyiz” dedi. 

Son zamanlarda meme
kanseri ameliyatı yapılan 10
hastadan 2 ya da 3'ünde me-
meyi tamamen aldıklarını, diğer
7-8 hastada ise sadece meme-
nin bir kısmını alarak tedaviyi
sürdürdüklerini ifade eden Prof.
Dr. Can Küçük; "Bu ameliyatları
yapabilmek için de hastane-
mizde multidisipliner olarak ça-
lışılmakta, yani radyoloji,
medikal onkoloji, radyasyon
onkolojisi ve genel cerrahini
dâhil olduğu onkoloji konseyle-
rimizde hastalarımızla görüşe-
rek tedavi planları yapıyoruz.
Bu sayede konsey kararına
göre, hastalara bireysel tedavi
planları yapıyoruz. 

Her hastaya ona uygun ola-
bilecek kişiselleştirilmiş tedavi
seçenekleri sunuyoruz" şek-
linde konuştu. 

“önce İlAç 
SonrA AmelİyAt 

tercİH edİlebİlİyor” 
Son yıllarda tıp teknoloji-

sinde yaşanan gelişmelerle lenf
bezleriyle ilgili de çok mesafe

kat edildiğini anlatan Prof. Dr.
Küçük; “Yine 10 hastayı ameli-
yat etmişsek belki 2-3 hastanın
koltuk altları temizleniyor ama 7
hastanın temizlenmiyor.

Bu da bence son zamanlar-
daki büyük bir gelişme. Bunu
şu şekilde yapıyoruz; ameliyat
esnasında memeye özel bir
madde enjekte ediyoruz. 

Bu özel madde lenf yolunu
kullanarak bekçi lenf bezlerini
yani tümörün ilk olarak ulaştığı
lenf bezlerini tespit etmemize
yardımcı oluyor. 

Bu lenf bezleri ameliyat es-
nasında çıkartılıp alanında
uzman bir patolog tarafından
aynı anda değerlendirilerek lenf
bezinde tümör olup olmadığını
ameliyat esnasında öğrenebili-
yoruz. 

Eğer lenf bezlerinin içeri-
sinde tümör varsa koltuk altla-

rındaki lenf bezlerinin bir kıs-
mını çıkartıyoruz ama lenf bez-
lerinde tümör bulgusu
izlenmediyse koltuk altına mü-
dahale etmiyoruz. 

Bu sayede son zamanlarda
hemen hemen hiç kol ödemi
görmüyoruz” diye konuştu. 

Bir başka büyük gelişme-
nin de ameliyatın zamanlama-
sıyla ilgili olduğuna değinen
Can Küçük, "Önceden hasta
hemen ameliyat edilirken son
zamanlarda ileri tümörlerde ve
koltuk altına yayılan tümörlerde
önce kemoterapi veriyoruz.

Bu sayede büyük olan tü-
mörleri biraz küçültüp, ameliyat
ediyoruz. 

Böylelikle meme koruyucu
cerrahi yapabilme şansını arttı-
rıyoruz ve tümörün tekrar etme
ihtimalini azaltabiliyoruz" ifade-
lerini kullandı. İHA 

“Sosyal medya öfke sorunlarını artırdı”
Son yıllarda öfke sorunları-

nın toplumda artış gösterdiğine
dikkat çeken Psikolog Dilara
Dalyan, “Bu artışın nedenleri
arasında sosyal medya kullanı-
mının yaygınlaşması, toplumsal
belirsizlikler ve ekonomik sıkın-
tılar öne çıkıyor. Sosyal medya,
bireylerin anlık duygularını ifade
etmesine olanak tanırken, aynı
zamanda olumsuz etkileşimlere
de zemin hazırlayabiliyor. Ay-
rıca, pandemi süreci gibi büyük
krizler, insanların stres seviyele-
rini artırarak öfke duygusunu
daha yoğun hale getirebiliyor.
Tüm bu etkenler, bireylerin öfke
yönetiminde zorlandıkları du-
rumları artırmaktadır” dedi. 

Psikolog Dilara Dalyan, öfke
kontrolü hakkında açıklama-
larda bulundu. Öfke kontrolü-
nün tanımını yapan Psk.
Dalyan, “Öfke kontrolü, bireyle-
rin öfke duygularını tanıma, an-

lama ve bu duyguları uygun bir
şekilde ifade etme yeteneğidir.
Psikolojide öfke, duygusal bir
tepkidir ve genellikle tehdit,
hayal kırıklığı veya kayıplara
karşı ortaya çıkar. Ancak bu
duygunun sağlıklı bir şekilde
yönetilememesi, bireyin hem
kendisine hem de çevresinde-
kilere zarar vermesine yol aça-
bilir. Dolayısıyla, öfke kontrolü,
kişisel sağlığı ve sosyal ilişkileri
olumlu yönde etkileyen önemli
bir beceridir. Öfke kontrolü, yal-
nızca öfke anında sergilenen
davranışlarla sınırlı değildir;
aynı zamanda bireyin bu duy-
gunun kaynağını anlama, tetik-
leyicilerini tanıma ve bu
duygularla başa çıkma strateji-
leri geliştirme sürecini de içerir.
Bu noktada, öfke yönetimi, bi-
reyin duygusal ve sosyal bece-
rilerini geliştirmesine yardımcı
olabilir” diye konuştu. 

“şeHİr yAşAmının
Hızlı tempoSu, öfKe 

pAtlAmAlArını 
tetİKlİyor” 

Öfke kontrolünün top-
lumda oldukça yaygın bir me-
sele olarak karşımıza çıktığını
belirten Psk. Dalyan, “Günlük
yaşamda karşılaşılan stres fak-
törleri, iş hayatındaki baskılar
ve sosyal etkileşimler, bireylerin
öfke seviyelerini artırabilir. Ay-
rıca, özellikle şehir yaşamının
getirdiği hızlı tempolar ve belir-
sizlikler, öfke patlamalarını te-
tikleyen önemli unsurlardır.
Sonuç olarak, toplumun gene-
linde öfke kontrol sorunları
daha sık görülmeye başlanmış-
tır” şeklinde konuştu. 

Öfke sorununun, fiziksel,
duygusal ve davranışsal belirti-
lerle kendini gösterdiğini söyle-

yen Psk. Dalyan, “Fiziksel
belirtiler arasında kalp atışları-
nın hızlanması, terleme ve tit-

reme gibi tepkiler yer alır.
Duygusal olarak ise, birey hu-
zursuzluk, çaresizlik veya sinir-

lilik hissedebilir. Davranışsal
olarak ise, bağırma, agresif tu-
tumlar sergileme ve çatışma-

lara girme gibi durumlar
gözlemlenir. Bu belirtiler, öfke-

nin kontrol altına alınmadığı du-
rumlarda daha da

yoğunlaşabilir” dedi. 
“toplumdA bİr öfKe 
Artışı Söz KonuSu” 

Son yıllarda, öfke sorunla-
rının toplumda artış gösterdi-
ğine dikkat çeken Psk. Dalyan

“Bu artışın nedenleri arasında
sosyal medya kullanımının yay-
gınlaşması, toplumsal belirsiz-
likler ve ekonomik sıkıntılar öne
çıkıyor. Sosyal medya, bireyle-
rin anlık duygularını ifade etme-
sine olanak tanırken, aynı
zamanda olumsuz etkileşimlere
de zemin hazırlayabiliyor. Ay-
rıca, pandemi süreci gibi büyük
krizler, insanların stres seviyele-
rini artırarak öfke duygusunu
daha yoğun hale getirebiliyor.
Tüm bu etkenler bireylerin öfke
yönetiminde zorlandıkları du-
rumları artırmaktadır” dedi. 

“öfKe Kontrolünü 
yönetmeK İçİn

önerİler” 
Öfke kontrolünü yönetmek

için birkaç temel stratejinin uy-
gulanabileceğine değinen Psk.
Dalyan, şu bilgileri paylaştı: 

“İlk olarak, bireylerin kendi
öfke tetikleyicilerini tanımaları
gerekir. Kişinin hangi durum-
larda daha fazla öfke hissetti-
ğini bilmesi, bu duyguyla başa
çıkma konusunda önemli bir
adımdır. Düzenli egzersiz yap-
mak, nefes teknikleri ve medi-
tasyon gibi rahatlama
yöntemleri, öfke kontrolü üze-
rinde olumlu etkilere sahip ola-
bilir. Bu tür yöntemler, stresin
azaltılmasına yardımcı olarak,
öfkenin daha sağlıklı bir şekilde
yönetilmesine olanak tanır.
Öfke kontrolü sağlamak için,
bireylerin etkili başa çıkma
stratejileri geliştirmeleri gerek-
mektedir. Problem çözme be-

cerilerini artırmak, empati
kurma yeteneğini geliştirmek
ve olumlu iletişim yöntemleri
kullanmak, öfkenin yönetilme-
sinde kritik öneme sahiptir.
Öfke duygusu ortaya çıktı-
ğında, bireylerin kendilerine bir
süre ayırarak düşünmeleri ve
duygularını gözlemlemeleri fay-
dalı olabilir. Bu, anlık tepkiler-
den kaçınmalarına yardımcı
olur.” 

“ruH SAğlığını 
olumSuz etKİler” 

Öfke kontrolsüzlüğünün,
birçok psikolojik rahatsızlığın
belirtisi olabileceğini dile geti-
ren Psk. Dalyan, “Örneğin,
depresyon, anksiyete bozuk-
lukları ve sınırda kişilik bozuk-
luğu gibi durumlar, bireylerin
öfke duygularını yönetmelerini
zorlaştırabilir. Bu tür rahatsızlık-
lar, kişinin ruh sağlığını olumsuz
etkileyerek öfke patlamalarını
artırabilir. Bu nedenle, öfke so-
runları ciddiye alınmalı ve ge-
rekli profesyonel yardım
alınmalıdır” dedi.  

“öfKe Kontrolü 
tedAvİSİ” 

Öfke kontrolü tedavisinin
bireyin ihtiyaçlarına göre şekil-
leneceğini kaydeden Psk. Dal-
yan, “Bireysel terapiler, grup
terapileri ve davranışsal terapi-
ler, öfke kontrolü konusunda
etkili yöntemler arasında yer
alır. Terapistler, bireylerin öfke
ile başa çıkma stratejilerini ge-
liştirmelerine yardımcı olurken,
aynı zamanda duygusal zekâla-

rını artırmalarına da katkı sağ-
larlar. Profesyonel destek
almak, bireylerin daha sağlıklı
başa çıkma mekanizmaları ge-
liştirmesine ve öfke sorunlarını
yönetmelerine yardımcı olur”
açıklamasında bulundu.  

“StreS 
bozuKluKlArının 

HAbercİSİ olAbİlİr” 
Sık öfke patlamalarının sa-

dece tek bir sorunla sınırlı ol-
mayıp, birçok psikolojik
hastalığın habercisi olabilece-
ğini hatırlatan Psk. Dalyan,
“Depresyon, stres bozuklukları,
bipolar bozukluk ve anti-sosyal
kişilik bozukluğu gibi çeşitli ra-
hatsızlıklar, öfke patlamalarını
tetikleyebilir. Bu yüzden bu tür
belirtiler gözlemlendiğinde, bi-
reylerin profesyonel bir uzman-
dan yardım almaları son derece
önemlidir. Sonuç olarak, öfke
kontrolü hem bireysel ruh sağ-
lığı hem de sosyal ilişkiler açı-
sından kritik bir konudur.
Toplumda bu konuda farkında-
lığın artırılması ve profesyonel
destek alınmasının teşvik edil-
mesi, hem bireylerin hem de
toplumun genel sağlığı için ha-
yati öneme sahiptir. Öfke,
doğru yönetildiğinde güçlendi-
rici bir duygu haline gelebilir;
aksi takdirde ise yıkıcı sonuçlar
doğurabilir. Bu yüzden öfke yö-
netimi üzerine eğitim ve bilin-
çlendirme çalışmaları, modern
yaşamın bir parçası olarak ele
alınmalıdır” ifadelerini kullandı.
İHA 

Kışla birlikte gelen göz enfeksiyonlarına dikkat!
Kış aylarında gribal enfeksi-

yonların artmasına paralel ola-
rak göz hastalıklarında da artış
görülürken, uzmanlar vatan-
daşları bu konuda dikkatli olma
konusunda uyarıyor.   

Kış aylarında sık karşılaşı-
lan göz problemleri konusunda
bilgi veren Göz Hastalıkları Uz-
manı Op. Dr. Adnan İpçioğlu,
”Hastalarımıza kış aylarında ra-
hatsızlık veren sorunlardan biri
de göz kuruluğudur. Kışın ha-
valar yağışlı ve karlı geçmesine
rağmen nem oranı düşük oldu-
ğundan hava oldukça kurudur.
Ayrıca kış boyunca yanan kalo-
riferler, çalışan klimalar yete-
rince havalandırılmayan kapalı
ortamlar bu etkilerin daha da
artmasına yol açar. Özellikle

uzun süre bilgisayar karşısında
çalışan meslek grupları kuru
göz rahatsızlığı açısından risk
altındadırlar. 

Çünkü uzun süreli konsant-
rasyon gerektiren durumlarda
insanlardaki mevcut göz
kırpma sayısı azalmakta ve
gözler daha çabuk kurumakta-
dır. Gözlerde batma, sulanma
ve kızarıklık şeklinde kendini
gösteren göz kuruluğunda,
hastalara önerilerimiz, çalışılan
ortamın nemlendirilmesi, bilgi-
sayar karşısında daha sık göz
kırpma ve göz hekiminin önere-
ceği gözyaşı damlalarının kulla-
nılması şeklindedir" dedi. 

Bir diğer problemin de
gözde sulanma, kızarıklık, ça-
paklanma ile başlayan kon-

jonktivitler olarak adlandırılan
sorun olduğunu ifade eden İp-
çioğlu, "Kış aylarında virüslere
bağlı hastalıkların artmasına
paralel olarak özellikle gribal
enfeksiyonların artış gösterdiği
dönemlerde viralkonjonktivitin
görülme sıklığı artmaktadır.
Toplu yaşam alanları bu açıdan
risk altındadır.

Hastalık gözde kızarıklık,
sulanma, çapaklanma ve ışığa
karşı hassasiyet artışı şeklinde
şikayetlere neden olur. Genel-
likle tek gözde başlayıp daha
sonra diğer gözde de şikayetler
ortaya çıkar. Gözün kornea de-
diğimiz saydam tabakasını tu-
tarak görme azalması
yapabileceğinden en kısa za-
manda bir göz hekimine baş-

vurmak gerekir. Hastalıktan ko-
runmak için özellikle gözlerin
çok ovulup kaşınmamasına,
başkasına ait havlu, makyaj
malzemesi ve benzeri şahsi eş-
yaların kullanılmamasına, bu tür
hastalık belirtileri olan kişilerle
yakın temastan kaçınılmasına
ve el hijyenine dikkat edilmesi
gerekir" diye konuştu. 

Ultraviyole ışınlarının da
göz açısından riskleri olduğunu
belirten Op. Dr. Adnan İpçioğlu,
"Kış aylarında sıcaklığın az ol-
ması, ultraviyole ışınlarının za-
rarlı etkilerinin de daha az
olduğu anlamına gelmiyor.
Kışın karların oluşturduğu par-
lama ve yansımalar bu etkileri
daha da arttırmaktadır. Bu ne-
denle dışarıda uzun süre vakit

harcama eğiliminde olan ço-
cuklar, açık havada çalışan işçi-
ler ve kar sporu yapanlar risk
altındadır. 

Yaşa bağlı katarakt, yaşa

bağlı makula dejeneresansı,
pterjium, ve göz çevresi cilt
kanserleri güneş ışığına bağlı
göz hastalıklarından bazılarıdır”
diye konuştu. İHA 



1 Kasım 2024 Cuma

mAnİsA Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 11. hafta mücadelesinde deplas-
manda karşılaşacağı Pendikspor maçının
hazırlıklarını sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 11. hafta mücadelesinde 4 Kasım
Pazartesi akşamı saat 20.00’de Pendik
Stadı’nda İstanbul temsilcisi Siltaş
Yapı Pendikspor’a konuk olacak.
Siyah-beyazlılar, mücadelenin ha-
zırlıklarına Teknik Direktör Çağ-
daş Çavuş yönetiminde
gerçekleşen antrenmanla
devam etti. Isınma hareketle-
riyle başlayan antrenman dar
alan hücum ve savunma
oyunlarıyla sona erdi.

Siyah-beyazlılar, yapa-
cağı antrenmanla S. Y.
Pendikspor maçının ha-
zırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK’da Pendik hazırlıkları sürüyorManisa FK’da Pendik hazırlıkları sürüyor

Yunusemre Belediyes-
por'un badmintoncuları, Bad-
minton Cumhuriyet Kupası'nda
8 madalya kazanarak turnu-
vaya damga vurdu. Yunusemre
Belediyesporlu badmintoncu-
lar, Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü tarafından Çok
Amaçlı Spor Salonu'nda dü-

zenlenen Badminton Cumhuri-
yet Kupası'nda 8 madalya ka-
zandı. Performansıyla göz
dolduran sporcular, müsabaka-
larda 4 altın, 2 gümüş ve 2
bronz madalyanın sahibi oldu.
Çekişmeli geçen müsabaka-
larda 9 yaş altı tek erkeklerde
Can Abdullahoğlu birinci, 11

yaş altı tek kızlarda Irmak
Denktaş birinci, Elif Ada Ceylan
ikinci, 13 yaş altı tek kızlarda
Yağmur Denktaş birinci, Vildan
Karakaya ikinci, Canan Abdul-
lahoğlu üçüncü, 15 yaş altı tek
erkeklerde ise Ömer Furkan
Özel birinci, Yusuf Efe üçüncü
olmayı başardı. İHA

Yunusemreli badmintonculardan 8 madalya   Yunusemreli badmintonculardan 8 madalya   

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


